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MİLLETVEKİLİ İLHAN AHMET’İN ÖZGEÇMİŞİ

1968 yılında Gümülcine’de doğan İlhan 

Ahmet, İlköğrenimine Gümülcine 1. Merkez 

İlkokulu’nda (İdadiye) , orta öğrenimine de 

Celal Bayar Ortaokul-Lisesi’nde devam etti.  

 

İlhan Ahmet,  İstanbul Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi’nden 1993 yılında bölüm ikincisi 

olarak mezun oldu.

Asıl mesleğinin yanı sıra, toplumsal faali-

yetlerle de ilgilenen İlhan Ahmet, İdadiye 

İlkokulu Encümenliği ve Yüksek Tahsilliler 

Derneği’nde genel sekreterlik görevlerinde 

bulundu.

2004 yılı seçimlerinde Yeni Demokrasi parti-

sinden seçimlere katıldı ve 13.486 oy alarak, 

partinin 1981’ den itibaren ilk ve son azınlık 

milletvekili oldu. 

2007 seçimlerinde 15 076 oy alarak gücünü 

arttırmasına rağmen milletvekili seçilemedi, 

ancak PASOK ildeki 3 sandalyenin 2’sini ka-

zandı, Yeni Demokrasi de E. Stilianidis’in 15 

439 oyu ile bir milletvekili seçmiş oldu.

2009 yılındaki seçimlerde 8,323 aldı, ama E. 

Stilianidis yine 10 056 oy alarak Yeni Demok-

rasi’ ye bir sandalye kazandırdı. Aynı yıl, Yeni 

Demokrasi partisinin liderliğine A. Samaras’ 

ın getirilmesiyle, İlhan Ahmet partiden ayrıldı 

ve  Dora Bakoyanni’ nin Demokratik İttifak’ 

ına geçti.

Partinin merkez komitesi üyesi olarak Mayıs 

2012 seçimlerine katıldı ve 11.207 oy aldı ve 

PASOK’ tan sonra il genelinde ikinci sıraya 

geçti, Yunanistan çapında iller genelinde en 

yüksek oyu alarak Rodop ilini Yunanistan 

birincisi yaptı, ancak  partisinin ülke çapın-

da oyları sadece %2.56  olduğundan parti 

%3’lük seçim barajını aşamadığı için meclise 

giremedi. 



Demokratik İttifak, Yeni Demokrasi ile birle-

şince de, F. Kuvelis’ in teklifini kabul ederek 

2012 yılı Haziran seçimlerinde Rodop De-

mokratik Sol listesinin  başına getirildi.

12.318 oy alarak yine Yunanistan çapında 

iller genelinde en yüksek oy olarak Rodop 

ilini Yunanistan birincisi yaptı fakat milletvekili 

seçilemedi ve koltuğunu yine 12.527 oy alan 

ve Rodop Hıristiyanlarının mecliste temsilsiz 

kalma riskini propaganda yapan Evripidis 

Stilianidis aldı, çünkü PASOK, SYRIZA ve 

DİMAR partilerinin liste başlarında müslüman 

adaylar bulunmaktaydı. 

Ocak 2015 seçimlerinde POTAMİ partisinden 

aday oldu.

S. Theodorakis’ in kararıyla bu yılın Eylül 

2015 seçimlerinde Rodop ilinde POTAMİ’ nin 

oy pusulasının başına geçti.

Bu seçimlerde, POTAMİ Rodop  ilinde 

(20,91%) yüksek bir oran alarak, başarı sağ-

ladı ve üçüncü kez Yunanistan çapında illler 

genelinde en yüksek oyu alarak Rodop ilini 

Yunanistan birincisi yaptı ve  3 sandalyeden 

birini (1) kazanmayı başardı, böylece sekiz 

yıl sonra 12 082 oy alarak tekrar milletvekili 

seçildi.  

İlhan Ahmet 2017 yılında Demokratik İttifak 

Partisindeki  Pasoka  geçti.

Türkiyenin saygın Think – Thank merkezle-

rinden olan Bab-ı Ali Toplantıları merkezinin 

Başkan Yardımcılığı görevinde bulundu ve 

halen de bu merkezin üyesidir. 

ABD’de yer alan “International Visitors on A 

project for Young Muslim   Leaders on United 

States Political, Social and Educational Issu-

es” programının üyesidir . 

Merkezi Londra’da bulunan uluslararası bir 

örgüt olan  “The Coexistence Trust” üyesi 

olup İslamofobi ( İslama karşı korkuların ye-

nilmesi ve tanıtılması )  ve  Antisemitizim ile 

mücadele örgütünün üyesidir. 

İngilizce öğretmeni  Belgin Hakkı ile evli olan 

İlhan Ahmet, bir kız, bir  çocuk babası olup 

ingilizce bilmektedir.
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SORU ÖNERGESİ

SAĞLIK BAKANI’NA                                                 Protokol no: 264/14-10-2015
KONU: Rodop bölgesi, Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) üssünün 
kurulması ve işletilmesi.                                                                                  

Rodop bölgesi, Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün kurulması ve işletilmesi.                                  

Sayın bakan, 

Maronya-Şapçı Belediye 

Meclisi’nin, şu anda en az 

20000 insanın yaşadığı Doğu 

Rodop bölgesinin birinci de-

rece sağlık ihtiyacını karşıla-

maya çalışan, Şapçı Sağlık 

Ocağı personelinin ve diğer acil ihtiyaçlarının 

karşılanmamasının ve merkezdeki gerekli iyileştir-

melerin yapılmamasının kabul edilemez olduğunu 

oybirliğiyle kınayan bir kararı mevcuttur.   

Maronya-Şapçı Belediye Meclisi, Sağlık Baka-

nı’ndan, 24 saat hizmet verecek Şapçı Ulusal Acil 

Yardım Merkezi (EKAB) üssünün derhal kurulma-

sını ve işletilmesini istemekte ve sağlık ocağına 

ait olan ancak hiç bir zaman üssüne gelmeyen 

ambulansının da geri gelmesini talep etmektedir. 

Aynı bildiride, Şapçı Sağlık Ocağı’nda görevli 

sağlık personelinin (doktor, hemşire, sağlıkçı) 

çeşitli nedenlerle başka birimlerdeki geçici gö-

revlere kaydırılmalarına son verilerek derhal geri 

dönüşleri istenmekte, ayrıca da kadrolu personel 

olup çeşitli gerekçeli sebeplerden dolayı merkeze 

hizmet veremeyenlerin yerine personel ikmali 

yapılması talep edilmektedir. 

Son olarak, belediye sakinle-

rinin ve yaz aylarında bele-

diye sınırlarını ziyaret eden 

yabancıların artan ihtiyaçları-

nın karşılanması açısından, 

Maronya-Şapçı Belediyesi’nin 

tüm sağlık yapılanmalarının 

devamlı şekilde iyileştirilmeleri talep edilmektedir. 

Yukarıdakileri müteakiben sorulur,

A) Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün kurulması ve işletilmesi,

B) Bu kadar büyük bir belediyede insan hayatı-

nın kurtarılması açısından son derece yararlı ve 

gerekli olan ambulansın geri gönderilmesi,

C) Şapçı Sağlık Ocağı’nda görevli personelin 

başka birimlerdeki geçici görevlerinden  geri 

dönüşleri ve çeşitli gerekçeli sebeplerden dolayı 

merkeze hizmet veremeyenlerin yerine personel 

ikmali yapılması yönünde Maronya-Şapçı Bele-

diye Meclisi kararı ile aynı doğrultuda olan yerel 

toplumun taleplerine karşılık vermeyi düşünüyor-

musunuz? 

Soruyu soran milletvekili    Rodop milletvekili 

İlhan Ahmet
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

KONU : Şapçı EKAB  Talebi 

Milletvekili İlhan Ahmet, Maronya - Şapçı Belediyesi’nin ambulans ihtiyacının ve 
Sağlık Ocağı’ndaki eksiklerin giderilmesini talep etti 

Milletvekili İlhan Ahmet, Maronya - Şapçı Belediyesinin 

ambulans ihtiyacının ve Sağlık Ocağı’ndaki eksikliklerin 

giderilmesini talep etti 

POTAMİ Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Sağlık 

Bakanı’na hitaben yatırdığı soru önergesinde, 

Maronya - Şapçı Belediye Meclisi’nin Şapçı 

Sağlık Ocağı’nın personel ve diğer acil ihtiyaç-

larının karşılanmamasını ve merkezdeki gerekli 

iyileştirmelerin yapılmamasını oybirliğiyle kınayan 

kararını hatırlatarak, yine aynı kararda Sağlık 

Bakanı’ndan acil olarak Ulusal Acil Yardım Mer-

kezi’nin (EKAB) işlevselliğinin arttırılarak bölgenin 

ambulans ihtiyacına çözüm getirecek şekilde 

24 saat görev yapacak ambulans talebine yanıt 

vermeyi düşünüp düşünmediğini sordu.  

3



SORU ÖNERGESİ
                   
                                                                    Protokol No: 3551/29-02-2016
                                                                             Atina, 29-2-2016
Sağlık Bakanı’ nın dikkatine,
KONU: Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesi’ ne Personel Alımı ve Hasta-
ne’nin İşlevi

Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesine personel 

alımı ve hastanenin işlevi

Sayın Bakan, 

Hastalıkları Önleme ve Mücadele Merkezi (KE-

ELPNO) tarafından  sağlık personeli alımı için 

yayınlanan 9-2-2016 tarih ve 253 protokol sayılı 

ilanla KEELPNO, Bakanlığınızın planlaması 

üzerine, Yunanistan çapında, ergen, çocuk ve 

yeni doğmuş bebeklerin Yoğun Bakım Ünitelerin-

deki, ergen, çocuk Arttırılmış Bakım Ünitelerindeki 

ve Hastanelerdeki Özel Ünite ve Bölümlerdeki  

ihtiyaçları karşılamak üzere,  Üniversite Mezu-

nu (Π.Ε.)  100 doktorun ve Üniversite Mezunu 

(Π.Ε.),  Meslek Yüksek Okulu Mezunu (T.Ε.) ve  

Lise Mezunu (Δ.Ε.)   400 hemşirenin işe alımına 

gidecektir.

Bu ilanda, Gümülcine Hastanesi için, sadece 

Yoğun Bakım Ünitesine 1 doktor alınması öngö-

rülmektedir.

Oysa, Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesi’ 

nin Yoğun Bakım Ünitesi müdürü 20-1-2016 tarihli 

yazısı ile, Hastane’ nin Yoğun Bakım Ünitesi’ nde 

geliştirilmiş donanımlı 4 birimin bulunduğunu, 

fakat şu anda sadece 3 tanesinin hizmet suna-

bildiğini, Ünite’ nin işlevi için daha 1 doktor ve 3 

hemşire ve bir de solunum cihazı gerektiğini size 

bildirmiş. Fakat ülke genelindeki Hastanelerde işe 

alınacak personel dağılımından görüldüğü üzere, 

bu 400 kişilik hemşire alımından Gümülcine Sis-

manoglio Devlet Hastanesi için bir hemşire bile 

öngörülmemektedir.

Sayın Bakan, 

Hükümetlerin, Gümülcine Sismanoglio Devlet 

Hastanesi’ ne karşı tutum ve davranışları küçüm-

seme ve önemsememe özellikleri taşımaktadır 

ve hastane, Doğu Makedonya Trakya bölgesinde 
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Ulusal Sağlık Sistemi’ nin (ΕΣΥ’ nin) fakir komşu-

su muamelesi görmektedir. 

Bu söz konusu hastane, Rodop ilinde 120.000 

vatandaşımızın  ihtiyacını karşılamaktadır, de-

vamlı 24 saat nöbette olup, kaliteli sağlık hiz-

meti sunumunda ise buraya gelen vatandaşlara 

karşı maalesef günümüzün modern ihtiyaçlarına  

uymayan bir şekilde, işlevini 1960’ lardan kalma 

çok eski, statik yeterlilik sorunları olan binasında 

sürdürmeye çalışmaktadır. 

Gümülcine, Doğu Make-

donya ve Trakya Eyaleti’nin 

merkezidir, ayrıca Trakya 

Temyiz Mahkemesi’ nin 

merkezidir, Trakya Demokri-

tus Üniversitesi’ nin merke-

zidir ve 2013 yılının Eylül 

ayından itibaren, Yunanis-

tan – Bulgaristan sınırında 

Yanıkköy Sınır Kapısı’ nın  

açılmasıyla, binlerce turist, 

özellikle de yaz aylarında 

Gümülcine’ ye ve Rodop 

ilindeki yazlık yerleşimlere akın etmektedirler.

Gümülcine şehir içinde ise, hergün, daha önce 

belirtilen ve şehirde ikamet eden 120.000 kişilik 

nüfusun yanısıra, 10.000 üniversite öğrencisi ve 

üniversite öğretim üyesi yaşamakta ve hareket 

etmektedir. 

Bir toplumun, modern ve güvenilir olduğunu ve 

iyi çalıştığını ancak sunulan Sağlık hizmetlerinin 

seviyesi belirlemektedir.

Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesi, sonuç 

olarak geçmişteki siyasi uygulamaların ve son 

13 aydır sizin hükümetinizin tutumu sonucu, tüm 

kategorilerdeki toplam personel açığı 70’e varmış 

bir şekilde, donanımsız bekletilmektedir.

 Ayrıca, 2015 Eylül seçimlerinden hemen sonra, 

görevden alınıp başka birime gönderilen 7 kişilik 

personelin yerleri de hiçbir şekilde doldurul-

mamış, bu da tabi ki hastanenin işlevliliğindeki 

sorununu daha da arttırmıştır.

Şunu hatırlatmak isterim ki, 1 Aralık 2015 tari-

hinde, Gümülcine Hastanesi müdürü tarafından 

4. Sağlık Bölgesi yetkililerine gönderilen yazıyla, 

Hastane, Yoğun Bakım Ünitesine 1 doktor, Böb-

rek Diyaliz Ünitesine 1 doktor, Ortopedi Kliniğine 

2 doktor, Göz Bölümüne 1 doktor, Cerrahiye 1 

doktor, Radyolojiye 1 doktor, Anestezi Bölümüne 

1 doktor, Kardiyolojiye 1 doktor ve Pediyatriye de 

1 doktor olmak üzere, 10 doktorun tayinini talep 

etmiştir.  

Ayrıca, aciliyet arzeden diğer personel eksiklikleri 

de şöyledir: 4 tane Lise Mezunu (Δ.Ε.) Tıbbi ve 

Biyoloji Laboratuvarı Asistanı, 3 tane Lise Mezu-

nu (Δ.Ε.)  Tibbi Cihaz Kullanıcısı ve 1 tane Lise 

Mezunu (Δ.Ε.)  Eczane Yardımcısı.

Gümülcine Devlet Hastanesi’ nin (Sismanoglio’ 

nun)  düzenli bir şekilde, temel sağlık hizmetlerini 
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sunabilmesi için, şu anda, Üniversite Mezunu 

(Π.Ε.) 1 Hemşireye, Meslek Yüksek Okulu (T.Ε.) 

Mezunu 6 Hemşireye, Meslek Yüksek Okulu 

Mezunu (T.Ε.)  1 Ebeye, Lise Mezunu (Δ.Ε.)  2 

Hemşire Yardımcısına ve İlköğretim (zorunlu 

eğitim) Mezunu (Υ.Ε.)  2 Sağlık Personeli Yardım-

cısına ihtiyaç vardır.

Toplamda, Gümülcine Hastanesi bu 30 kişilik 

personel açığının giderilmesini talep etmektedir, 

fakat şu ana kadar bir açık dahi giderilmemiştir.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde,

Size soruyoruz,

A) KEELPNO tarafından bu personel seçimi 

hangi sağlık haritasına göre yapılmıştır? Bu 

seçimler nasıl bir amaca hizmet etmektedir?Kime 

soruldu ve kimler bu kararları aldı? 

B) Daha ne zamana kadar Gümülcine 

Hastanesi komşu hastanelere personel takviyesi 

yapmaya devam edecektir? 

C) Görevden alınıp başka birime gönderilen 

7 personelin yeri ne zaman ve hangi süreç ile 

ve hangi uzmanlık alanlarını kapsıyacak şekilde 

doldurulacaktır?

D) 2016 yılı için personel ihtiyacını ve Doktor 

– Hemşire kadrolarındaki boşlukları size bildiren 

ve 1-12-2015 tarihinde size Gümülcine Sisma-

noglio Devlet Hastane-

si yönetimi tarafından 

gönderilen bilgiler 

dikkate alınacak mı?

E) Gümülcine 

Sismanoglio Devlet 

Hastanesi’ nin Bağım-

sız ve Engelsiz İşlevi, 

siz Sağlık Bakanlığı 

yetkilileri için, ne anlam 

ifade ediyor ve bunu 

hangi özel uygulama-

larla sağlamayı hedefli-

yorsunuz?

Soru önergesini sunan 

milletvekili

İlhan AHMET

Rodop İli Milletvekili
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Basın Duyurusu – Soru Önergesi

KONU : Gümülcine Hastanesine Personel Alımı Hakkında               29-02-2016
İlhan AHMET, Gümülcine Hastanesi’nin personel ihtiyacını meclise taşıdı

İlhan AHMET, Gümülcine Hastanesi’nin personel 
ihtiyacını meclise taşıdı

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Gümülcine 

Sismanoglio Devlet Hastanesi’nin acil personel 

ihtiyacını yazılı bir soru önergesiyle meclis gün-

demine taşıdı. Sağlık Bakanı’na hitaben yatırdığı 

soru önergesinde milletvekili, hastanelerin yoğun 

bakım üniteleri için açıklanan personel alımı 

ilanında Gümülcine Devlet 

Hastanesi’ne gerekli kad-

ronun neden ayrılmadığını 

sordu.     

  

Milletvekili soru önerge-

sinde, Hastalıkları Önleme 

ve Mücadele Merkezi 

(KEELPNO) tarafından 

yayınlanan, hastanelerin 

yoğun bakım ünitelerindeki 

ihtiyacı karşılamak için 2 

yıl sözleşmeli 400 hemşire 

ile 100 doktordan oluşan sağlık personeli alım 

ilanında, Gümülcine Hastanesi’ndeki 70 kişilik 

personel açığının dikkate alınmadığını belirtti.   

Rodop İli’nde 120 bin civarında bölge insanına 

ve 10 bin civarında öğrenciye hizmet vermekle 

yükümlü merkezi tek hastane olan ve halihazırda 
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70 sağlık personeli açığı bulunan Sismanoglou’na 

bahse konu ilan ile gerekli olan iyileştirme yapı-

lacağına, sadece 1 doktor alımı için kadro açıl-

dığının altını çizen İlhan AHMET, bunun yanısıra 

zaten kadro yetersizliği nedeniyle hizmet veremez 

duruma gelen Gümücine Hastanesi’nden 7 per-

sonelin, Doğu Makedonya - Trakya bölgesindeki 

başka kurumlara transfer edildiğini ve yerlerine 

yeni personel alımının yapılmadığını söyledi.

Gümülcine Hastanesi’ nin her geçen gün işlevsel-

liğini biraz daha kaybettiğini vurgulayan millet-

vekili, Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesi 

Müdürü tarafından, 1 Aralık 2015 tarihinde, 4. 

Sağlık Bölgesi yetkililerine gönderilen yazıda da, 

hastanenin tam donanımlı olarak hizmet verebil-

mesi için acil olarak toplamda 30 kişilik tıp perso-

neli (doktor, hemşire) ile yardımcı sağlık personeli 

talep edildiğini de hatırlattı.

İlhan AHMET, personel açığını, 2016 yılı için 

giderilmesini öngören bahse konu ilanın, Sağlık 

Bakanlığı ve 4. Sağlık Bölgesi Müdürlüğü tarafın-

dan ilgili hastanelere gönderilmiş olmasına rağ-

men, Gümülcine Hastanesi Müdürü’nün toplamda 

30 kişi olan ve yukarıda sıralanan acil personel 

açığının giderilmesi talebinin karşılıksız bırakıldı-

ğının altını çizdi.

Milletvekili İlhan AHMET soru önergesinde, Sağlık 

Bakanı’ndan personel alım 

ilanında hastanelere ayrılan 

kadrolarda dağılımın neye 

göre belirlendiğinin, haliha-

zırdaki personel açığı dik-

kate alınmayan Gümülcine 

Devlet Hastanesi’nin mev-

cut personelinden daha ne 

kadarının çevre birimlerdeki 

ihtiyaçları karşılamak üzere 

tedarikçi olarak kullanıl-

maya devam edileceğinin, 

hastaneden transferi yapı-

lan 7 personelin yerine yeni 

personel alımının ne zaman 

yapılacağının ve 2016 yılında yapılacağını ilan 

edilen tıp personeli ve yardımcı sağlık personeli 

alımlarında Gümülcine Hastanesi Müdürü’nün 30 

kişilik ilgili personel talebinin karşılanıp karşılan-

mayacağının cevaplarını istedi.    
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Basın Bülteni – Bakanlık Cevabı

KONU : Gümülcine Hastanesine Personel Alımı Hakkında 
Milletvekili İlhan AHMET’in girişimiyle, Gümülcine Şişmanoğlu Devlet Hastane-
si’nin tıp ve yardımcı sağlık personeli ihtiyacı gideriliyor.

Milletvekili İlhan AHMET’in girişimiyle, Gümülcine 

Şişmanoğlu Devlet Hastanesi’nin tıp ve yardımcı sağlık 

personeli ihtiyacı gideriliyor.

Milletvekilinin, Yunanistan ge-

nelindeki hastanelere alınması 

öngörülen personel kadrosun-

da, Gümülcine Devlet Hastane-

si’nin talebinin karşılanmaması 

üzerine Sağlık Bakanı’na hita-

ben yatırdığı soru önergesinin 

ardından, 14 yeni personelin 

alınacağı duyruldu. 

Gümülcine Hastanesi’ne alınacak bu 14 yeni per-

sonelin, 1 nefroloji uzmanı, 2 ortopedist, 1 kulak 

- burun - boğaz uzmanı, 1 yoğun bakım uzmanı 

olmak üzere 5’inin doktor, diğer 9’unun ise hemşi-

re ve idari personelden oluşacağı kaydedildi.

Ayrıca sözleşmeli olarak alınacak personel kad-

rosuyla da, Gümücine Hastanesi’ne önümüzdeki 

günlerde 1 eczacı, 1 radyoloji - aktinoloji uzama-

nı, 2 yardımcı sağlık personeli, 

2 hemşire yardımcısı, 1 labo-

ratuar personeli olmak üzere 

6 yeni personelin alınması 

öngörülüyor.

Hatırlanacağı üzere Milletvekili 

İlhan AHMET, Gümülcine Şiş-

manoğlu Devlet Hastanesi’nin 

70 kişilik dev personel açığının 

giderilmesi için bakanlığa çağrıda bulunmuştu. 

Hastanelerin personel açığını gidermek üzere 

açılan kadro alım ilanlarında Gümülcine Hastane-

si’nin acil personel ihtiyacının dikkate alınmaması 

üzerine milletvekili, Sağlık Bakanına’na hitaben 

soru önergesi yatırmış ve Gümülcine Hastane-

si’nin ilk aşamada acil 30 kişilik personel açığının 

derhal giderilmesini talep etmişti.
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Bilgilendirme
                                                                                    Gümülcine, 23-02-2016
KONU: SYRİZA Milletvekillerinin Doğu Makedonya Trakya Eyaleti sağlık sistemi 
hakkında yaptıkları açıklamaya İlhan AHMET’in cevabı.

SYRİZA Milletvekillerinin Doğu Makedonya Trakya Eyaleti 
sağlık sistemi hakkında yaptıkları açıklamaya 

İlhan AHMET’in cevabı

Doğu Makedonya - Trakya Eyaleti’ndeki il devlet 

hastanelerinin, doktor, hemşire ve diğer sağlık 

personeli ihtiyaçlarının karşılanması talebi, Hasta-

lıkları Önleme ve Mücadele Merkezi (KEELPNO) 

tarafından Yunanistan genelinde, Yoğun Bakım 

Üniteleri’ne 400 hemşire ve 100 doktor alınacağı-

na dair yayınlanan ilan ile çözüme kavuşturulmuş 

oldu. 

Bu ilan ile eyelet sınırları içindeki devlet hasta-

nelerinin çoğunun personel sıkıntısı nispeten 

giderilirken, 70 personel açığı ile 

hizmet veremez duruma gelen 

Gümülcine Sismanoglio Devlet 

Hastanesi’ ndeki durum ise hala 

iyileştirme beklemektedir.

Hastane yönetimi ve çalışanları 

tarafından defalarca dile getirilen 

bu devasa kadro açığı yetmez-

miş gibi, mevcut personelden 

7 çalışanın başka kurumlara 

transfer edilmesiyle işlevselliği 

günden güne sıfırlanan Gümül-

cine Hastanesi’ne, bahse konu 

ilan ile sadece ve sadece 1 doktor alımı için kadro 

açılması YETERLİ görülmüştür.
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Milletvekili oldukları Rodop İli’nin merkezi tek 

hastanesi olan Sismanoglio’da bunlar yaşanırken, 

SYRİZA’nın sağlıkçı vekilleri, iktidardaki parti-

lerinin tüm ülkede kan ağlayan sağlık sistemini 

görmezden gelmesi gibi kendi bölgelerindeki acı 

gerçeği de görmezden geliyorlar.

SYRİZA’lı bölge vekilleri, parti çizgilerinden ay-

rılmayarak halk sağlığına karşı sergiledikleri bu 

kayıtsız ve kaygısız tavrı, Sağlık Bakanlığı yetkili-

leri ile gerçekleşen toplantı sonrasında yaptıkları 

açıklamada da sürdürmüş, Gümülcine Hastanesi’ 

ne personel alımı ile ilgili özel en ufak bir taahhüt-

te dahi bulunamamışlardır.

Kamuoyuna bir kez daha hatırlatmak isterim ki;

Gümülcine Sismanoglio Devlet Hastanesi Müdü-

rü tarafından, 1 Aralık 2015 tarihinde, 4. Sağlık 

Bölgesi yetkililerine gönderilen yazıda, hasta-

nenin Yoğun Bakım Ünitesi’ne 1 doktor, Böbrek 

Diyaliz Ünitesi’ne 1 doktor, Ortopedi Kliniği’ne 

2 doktor, Göz Bölümü’ne 1 doktor, Cerrahi’ye 1 

doktor, Radyoloji’ye 1 doktor, Anestezi Bölümü’ne 

1 doktor, Kardiyoloji’ye 1 doktor ve Pediyatri’ye 

1 doktor olmak üzere toplam 10 doktorun temini 

talep edilmiştir.

Ayrıca, giderilmesi aciliyet arzeden diğer personel 

eksiklikleri de; 4 Lise Mezunu (Δ.Ε.) Tıbbi ve Bi-

yoloji Laboratuvarı Asistanı, 3 Lise Mezunu (Δ.Ε.) 

Tibbi Cihaz Kullanıcısı ve 1 Lise Mezunu (Δ.Ε.) 

Eczane Yardımcısı olarak belirtilmiştir.

Öte yandan, Gümülcine Sismanoglio Devlet 

Hastanesi’ nin düzenli bir şekilde, temel sağlık 

hizmetlerini sunabilmesi için, halihazırda Üniver-

site Mezunu (Π.Ε.) 1 hemşireye, Meslek Eğitimi 

(T.Ε.) Mezunu 6 hemşireye, Meslek Eğitimi Mezu-

nu (T.Ε.) 1 ebeye, Lise Mezunu (Δ.Ε.) 2 hemşire 

yardımcısına ve İlköğretim (zorunlu eğitim) Mezu-

nu (Υ.Ε.) 2 sağlık personeli yardımcısına ihtiyaç 

vardır.

Ülke genelindeki tüm hastanelerden ihtiyaçlarıyla 

ilgili yapılan başvurular neticesinde belirlenen, 

değişik uzmanlık alanlarını içeren 2.440 kişilik 

personel açığının, 2016 yılı için giderilmesine 

yönelik süreçle ilgili ilanlar, Sağlık Bakanlığı ve 4. 

Sağlık Bölgesi Müdürlüğü tarafından ilgili hasta-

nelere gönderilmiş olmasına rağmen, Gümülcine 

Hastanesi’nin toplamda 30 kişi olan ve yukarıda 

sıralanan acil personel açığının giderilmesi talebi 

yine karşılıksız bırakılmıştır.

Her geçen gün işlevselliğini  biraz daha kaybettiği 

defaatle dile getirilen Gümülcine Hastanesi’ nin,  

Yoğun Bakım Ünitesi’ ndeki 4 birimden sadece 3 

tanesinde hizmet verilebilmekte, ünitenin işlevini 

tam donanımlı olarak yerine getirebilmesi için 

daha 1 doktor ve 3 hemşire gerekmektedir.

Bu bilgiler ışığında, bölge insanının ve sağlık ça-

lışanlarının sesine kulak veren temsilcileri olarak 

şimdi soruyorum;

Tüm açıklığıyla dile getirilen bu acı gerçekleri 

bilmemelerine ihtimal dahi vermedeğim Rodop 

İli’nin SYRİZA milletvekili mesteklaşlarım, Sağlık 

Bakanı’yla yaptıkları toplantıda, bu içleracısı tab-

lodaki acil ihtiyaçlardan acaba kaçını dile getirdi-

ler? Daha doğrusu dile getirebildiler mi?

Gümülcine Hastanesi’ ndeki bu personel açığının 

giderileceğine ve ne zaman giderileceğine dair 

herhangi bir söz alabildiler mi? 

Ve bundan sonraki süreçte bu sorular ve cevap-

larının, sorgulayabilen herkes için yol gösterici 

olmasını ümit ediyorum.   

Av. İlhan AHMET

Rodop Milletvekili
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SORU ÖNERGESİ
                    Protokolo No. 6096 / 10.06.2016
                Atina, 10/06/2016 
1)SAĞLIK 
2) ÇALIŞMA, SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL DAYANIŞMA BAKANLARININ 
DİKKATİNE,
Konu: “Özürlülük Tespit Merkezi KEPA, sağlık kurulundan geçebilmeleri için, 
sigortasızlardan ve sosyal yardım alanlardan da başvuru ücreti (harç) talep 
edilmektedir”.

“Özürlülük Tespit Merkezi KEPA, sağlık kurulundan 

geçebilmeleri için, sigortasızlardan ve sosyal yardım 

alanlardan da başvuru ücreti (harç) talep edilmektedir”.

 Yaşam Merkezi Kurumu tara-

fından yakın bir tarihte (06/06) Çalışma, 

Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanış-

ma ve de Sağlık Bakanlarına sunulan 

şikayet mektubuna göre, yürürlükte olan 

hükümlere rağmen, Özürlülük Tespit 

Merkezi KEPA’da tetkik muayenesi 

olabilmeleri için, sigortasızlardan ve 

sosyal yardım alanlardan başvuru ücreti (harç) 

talep edilmektedir. Yaşam Merkezi, konuyla ilgili 

kendilerine birçok suç duyurusunda bulunulduğu-

nu savunup, sigortasızlardan ve sosyal yardım-

dan faydalananlardan muayene harcını kaldıran 

hükümler bulunmasına rağmen,  Özürlülük Tespit 

Merkezi KEPA’nın yetkili makamları, bu harcı 

talep ederek bu hükümleri ihlal  etmek-

tedirler.

 Stratoulis Kanunu olarak bilinen 

4331/2015 (ΦΕΚ Α 69/2-7-2015) sayılı 

yasanın yürürlüğe girmesinden  önce, 

sağlık kurulunun başvuru dilekçesi-

ni kabul edebilmesi için ilgili kişiden 

46,17 Euro harç ödemesi isteniliyordu, 

ve sadece  Özürlülük Tespit Merkezi KEPA’ nın 

Sekreterliği’ne, kişinin sigortasız olduğunu belir-

ten sağlık defteri (sağlık karnesi) sunulduğunda 

bu harç ödenmiyordu. Fakat, yukarıda belirtilen 

yasanın 3. Maddesinin d. fıkrasında şöyle ifade 

ediliyor: “İçişleri Bakanı, İdari Reform, Ekonomi, 

Kültür, Eğitim ve Din İşleri, Çalışma, Sosyal Gü-
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venlik ve Sosyal Dayanışma, ve Sağlık Bakanla-

rının ortak bakanlık kararının öngördüğü şekilde, 

sigortasız vatandaşlar, Özürlülük Tespit Merkezi 

KEPA’nın yetkili 

makamlarına Si-

gortasız Sağlık 

Defteri (Karnesi) 

sunmaktadır-

lar. Yoksullar 

(aporos) ise, 

yoksulluk defteri 

sunmaktadırlar. 

Sosyal özür-

lülük ödeneği 

almak isteyen 

vatandaşlar, 

en az %50 özürlülük oranı olduğunu ispatlayan 

Özürlülük Tespit Merkezi KEPA’nın geçerli uzman 

raporunu sunmaktalar, yada 1.10.2015 itibariyle, 

işbu yasanın 

1. Maddesinin 

2. Fıkrasında 

belirtildiği üzere, 

Sosyal Yardım 

Kurumu Pro-

nia’dan verilen 

Hususi Evrak 

(sevk kağıdı) 

sunmaktadırlar 

”.

 

4368/2016 

(ΦΕΚ Α’ 21) 

sayılı yasanın yürürlüğe girmesinden sonra, 33. 

Maddesinde sigortasızların ve hassas sosyal 

grupların  sağlık güvenceleri ile ilgili konular ile 

birlikte, ayrıca A3 (γ)/ΓΠ/οικ.25132 (ΦΕΚ Β’ 908) 

sayılı ve ‘Sigortasızların Kamu Sağlık Sistemi-

ne girebilmelerini sağlamak için Düzenlemeler’ 

konulu Ortak Bakanlık Kararı da  belirtilmektedir. 

Ancak, Yaşam Merkezi’nin bildirilerine göre, Özür-

lülük Tespit Merkezi KEPA’nın sekreterliklerinde 

çalışanlar, artık daha önceki hak sahibi sigortasız 

defteri sahiplerinden de bu harcı ödemelerini 

talep ettiklerinden ve  aksi takdirde başvurularını 
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kabul etmediklerinden dolayı bu yasadan sonra 

problem daha da şiddetlenir olmuştur.

 Yaşam Merkesi’ nin suç duyurusu ile ilgili 

kendisine soru yöneltilen yetkili Sosyal Sigorta 

Kurumu İKA müdür yardımcısı sayın Doukas yge-

ia360.gr da aşağıdakileri ifade etmiştir: “ Gerçek-

ten de yürürlükte olan Stratoulis yasası sigorta-

sızların Özürlülük Tespit Merkezi KEPA’ya harç 

ödemediklerini belirtiyor. Ama şunu da anlamak 

gerekiyor ki, Özürlülük Tespit Merkezi KEPA’lar da 

ödenmek zorundalar, çünkü onların da giderleri 

her harcın 50 Euro’sundan çok daha fazla. Hem 

sigortasızların harç ödememesi hem de Özürlülük 

Tespit Merkezi KEPA’lar normal ödenebilmeleri 

için Çalışma Bakanlığı, ve İKA Sosyal Sigortalar 

Kurumu zaten bir çözüm arayışı içindeler. Tabii 

birilerinin KEPA’ları ödemesi gerekmektedir, an-

cak bu ödeyenler kesinlikle sigortasız vatandaşlar 

olamaz. Ayrıca, Çalışma bakanlığında da, Sosyal 

Yardım Bakanlığı bakan yardımcısı Theano Foti-

ou’ nun başkanlığında bir toplantı düzenlendi. Bu 

sorunu çözeceğiz ”.

İlgili Bakanlara sorulur:

Sorunun çözülmesi ve ilgili yasanın uygulanması 

için, hangi çözüm yoluna yöneliyorsunuz?

Soruyu yönelten milletvekilleri

Konstantinos Bargiotis – Larisa milletvekili

Katerina Markou – Se-

lanik milletvekili

İlhan Ahmet – Rodop 

milletvekili
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   

SAĞLIK BAKANLIĞI                   ACİL

YASAMA GİRİŞİMİ, 

MECLİS DENETİMİ VE                  Atina, 13/7/2016

KODLAMA BÖLÜMÜ                                                                                                                                                         

                                                                                           Prot. No. 43716   

       Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

       Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Adres :  Αristotelous 17 

P.K. - Şehir: 101 87 Atina   

 Telefon:  213 2161428      

FAX:   210 5237254

E-mail:   tke@moh.gov.gr 

 Milletvekillerinin soru önergesine cevap

KONU:  Milletvekillerinin Soru Önergesine CEVAP

Milletvekilleri İlhan Ahmet, Konstantinos Mpar-

giotis ve Katerina Markou’ nun 6096/10.6.2016 

sayılı, ‘Özürlülük Tespit Merkezi KEPA, sağlık 

kurulundan geçebilmeleri için, sigortasızlardan ve 

sosyal yardım alanlardan da başvuru ücreti (harç) 

talebi’ konulu ortak soru önergesi ile ilgili, bu ko-

nuda Yunan Parlamentosu’na bilgi göndermekle 

yetkili olan Bakanlığın, ki soru önergesi kendile-

rine de yönlendirilmiş, Çalışma, Sosyal Güvenlik 

ve Sosyal Dayanışma Bakanlığı olduğunu sizlere 

bildiriyoruz.

BİLDİRİ: 

Sayın milletvekilleri İlhan Ahmet, Konstantinos 

Mpargiotis ve Katerina Markou

BAKAN  

A. KSANTHOS

Dahili Dağıtım

18. Bakanın Bürosu

19. Yasama Girişimi, Meclis Denetimi ve 

Kodlama Bölümü

ASLINA UYGUN OLDUĞU TASDİK EDİLMİŞTİR

                                         SEKRETERLİK ŞEFİ

                                                  Εirini Petsi

                                                (Mühür-İmza)

 Cevap sayfaları: 1

İliştirilmiş sayfalar:-

Toplam sayfa: 1
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SORU ÖNERGESİ
       Protokol No. 7255 / 25.7.16
                   Atina, 25/07/2016 
a) EKONOMİ, KALKINMA VE TURİZM BAKANI
b) KÜLTÜR VE SPOR  BAKANI ve
c) İÇİŞLERİ VE İDARİ REFORM BAKANI’ NIN DİKKATİNE,
KONU: “Özürlü Vatandaşların Turizm ve Kültür Alanlarına Ulaşılabilirliklerinin 
Sağlanması”.

“Özürlü Vatandaşların Turizm ve Kültür Alanlarına 
Ulaşılabilirliklerinin Sağlanması”.

Sağlık ile ilgili Evrensel bir araştırmaya göre, bu-

gün dünyada 15 yaşın üstünde 785 milyon insan 

(evrensel nüfusun %15’i 

oranında) bir tür özürlülük ile 

yaşamını sürdürmekte olup 

bunların 110 milyonu da (%2 

oranında) çok ciddi işlevsel 

zorluklarla karşı karşıya kal-

maktadırlar. Ayrıca, Dünya 

Sağlık Örgütü’ nün verilerine 

göre, dört Avrupalıdan birinin ailesinde bir özürlü 

üye bulunmaktadır. 

Bununla birlikte engellenen kişiler de hesaplana-

cak olursa bu rakam çok daha büyük bir orana 

ulaşmakta ve % 50 gibi bir artış göstermektedir.

Özürlü Kişiler (ΑμεΑ), ulaşılabilirlik sorunundan 

dolayı hem günlük yaşamlarında hem de din-

lenme/eğlenme alanlarında birçok engelle karşı 

karşıya kalmaktadırlar. Özürlü Hakları Komitesi 

(Committee on the Rights of Persons with Di-

sabilities - CRPD)  ve Uluslararası İşlevsellik, 

Özürlülük ve Sağlık Sınıflandırması (Internatio-

nal Classification of Functioning, Disability and 

Health - ICF), özürlü kişilerin 

günlük yaşama katılımlarını 

kolaylaştırmak yada kısıtla-

mak açısından  çevrenin ne 

kadar önemli olduğunu vur-

gulamaktadır. Özürlülüğün 

olumsuzluk olarak algılan-

masını ortadan kaldırmak 

için, hem yapılı çevrenin planmasını evrensel 

tasarıma dahil ederek hem de yeni teknolojilerden 

faydalanarak , eşitsizlikleri ortadan kaldırmak  

gerekmektedir.

Özellikle de, turizm sektöründe, yanaşılabilir bir 

turizm ve kültür çevresi oluşturmanın çok fay-

daları bulunmakta, hem özürlü kişilerin kendileri 

için hem de işyerleri ve devlet için de faydaları 

olmaktadır. Çünkü bu tür gelişmeler, hem yaşam 

kalitesini iyileştirmekte, hem tüketicilerin daha iyi 

korunmasını sağlamakta hem de işyerleri arasın-
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daki rekabeti arttırmaktadır.

Gösterilen tüm çabalara rağmen, maalesef ülke-

mizde, kültürel alanlara ve genel olarak turizm 

alanlarına ulaşılabilirlik tam olarak sağlanmamış-

tır. Birçok kültür alanının sadece belirli bölümle-

rine ulaşmak mümkün olup, otellerde  ise her ne 

kadar odalara kadar olan ulaşım sağlanmış olsa 

da, ortak kullanıma  açık umumi alanlarda bu 

kolaylıklar bulunmamaktadır.

Özellikle:

Turistik konaklama: Özürlü kişiler, turizm işlet-

meleri için, büyük ve gelişmekte olan bir müşteri 

piyasasını temsil etmektedirler. ‘Ulaşılabilir Turizm 

için Avrupa Ağı’  Avrupa Programı’na  göre, Avru-

pa’da yılda 50 milyon özürlü kişi yolculuk etmek-

tedir. Eğer bu rakama onlara refakat eden kişileri 

de ekleyecek olursak, bu kişilerin sadece bir 

bölümü, ülkemiz Yunanistan’ın turistik bölgelerini  

ziyaret etme imkânı bulabilse,  ülkemiz bundan 

ne kadar çok faydalanacağı apaçık ortadadır. 

Buna rağmen,  her ne kadar Yunanistan dünyanın 

en önemli turistik yerlerinden biri olsa da, maa-

lesef ki birçok tesis özürlü turistleri ağırlayacak 

altyapıya sahip değildir. Hatta, birçok konaklama 

yeri ulaşılabilir gibi gösterilse de, maalesef bu 

gerçeği yansıtmamaktadır.

Sahiller ve denizler: Deniz ve sahil turizminin çok 

önemli turizm türlerini oluşturtuğu Yunanistan’da, 

özürlü kişilerin denize ulaşımı sağlanmalıdır. Sa-

hillerde, özürlü kişileri özel bir  sandelye ile sabit 

bir ray üzerinde hareket ettirecek özel bir sistemin 

oluşturulması, bu kişilerin bağımsız bir şekilde 

denize ulaşmalarını sağlayacaktır.

Müzeler ve arkeolojik alanlar: Yunanistan’daki 

en geniş kültürel alan müzelerdir. Gerekli yasal 

çerçeve belirlenmiştir, çok fazla müze evrensel 

tasarım felsefesini belirlemiş olmasına rağmen, 

yine de bazı müze binaları özürlü bir ziyaretçiyi 

tedirgin etmeye devam etmektedir. Özel öneme 

sahip kültürel alanlara, arkeolojik alanlar da dahil 

edilmelidir. Site Ulaşılabilirliği İnsiyatifi’ne (Web 

Accessibility Initiative - WAI) göre oluşturulmuş 

olan özellikle de bu kurumların internet sitelerin-

de, Site İçeriğinin Ulaşım Talimatları’na uymaları, 

özürlü kişilerin bilgilendirilmesini sağlamayı amaç-

lamadıklarından dolayı büyük önem arz etmekte-

dir (WCAG) 

Yukarıda belirtilenlere göre ilgili Bakanlara soru-

yoruz:

Sertifikalı (onaylı) konaklama birimlerinden kaçı 

özürlü kişiler için ulaşılabilir ve kaçı  kaliteli ve 

uzmanlaşmış hizmet sunmaktadır? Bunlar, top-

lamdaki sertifikalı konaklama birimlerinin yüzde 

kaçını oluşturmaktadırlar? Hangi bölgelerde 

bulunmaktadırlar (Dağılımları bölgelere göre nasıl 

yapılmıştır)? Bu konaklama birimlerinin devamlı 

geliştirilmesi açısından ne tür denetlemeler yapıl-

maktadır?

Yunanistan’ın kaç sahilinde ve hangi sahillerinde 

özürlü kişilerin denize ulaşımını sağlayan altyapı 

ve özel mekanizmalar bulunmaktadır?

Kaç müze ve arkeolojik alan ve hangileri özürlü 

kişiler için ulaşılabilirdir? Toplamdaki müze ve ar-

keolojik alanların yüzde kaçını temsil etmekteler? 

Hangi müze ve arkeolojik alanların internet siteleri 

WCAG talimatlarına göre oluşturulmuş olup, içe-

rikleri özürlü kişiler için ulaşılabilirdir?

Özürlü kişilerin kültür ve turizm alanlarına ulaşabi-

lirliğini iyileştirmek için,  bakanlıklarınızın planları 

nelerdir?

Soruyu yönelten Milletvekilleri

Yorgos Amiras – Atina milletvekili 

İlhan Ahmet – Rodop milletvekili
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ                                   8 AĞUSTOS 2016

İÇİŞLERİ VE İDARİ REFORM                                                        Atina, 05 -08 - 2016

BAKANLIĞI                                        Prot. No. : 1988

BAĞIMSIZ YASAMA GİRİŞİMİ 

VE MECLİS DENETİMİ BÖLÜMÜ  Yunan Parlamentosu’na

Adres :  Stadiou 27,  Atina   Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

P.K.  : 101 83                          Soru Önergeleri ve  

Bilgi için:  M. -A. Tsoutsoura   Dilekçe Evrak Başvuru Bölümü’ ne  

F. Anagnostakis     

Tel.:     2131364033

2131364366

FAX:  2131364354

email:koinovouleytikos@mintour.gr       

       BİLDİRİ: 

Milletvekili sn. Georgios Amiras

Milletvekili sn. İlhan Ahmet

Milletvekili sn. Ekaterini Markou 

        Yunan Parlamentosu

KONU:   Meclis Denetimi
İLGİ: 7255/25.07.2016 protokol no.lu soru önergesi

Engelli kişiler konusunda İçişleri Bakanlığı, 
“Yetkimiz dışında “ cevabını verdi
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Milletvekilleri Georgios Ami-

ras, İlhan Ahmet ve Ekaterini 

Markou’nun ortak olarak 

Yunan Parlamentosu’na 

sunmuş oldukları yukarıdaki 

“Engelli Kişilerin Turizm ve 

Kültür alanlarına Ulaşılabilirli-

ğini Sağlanmak” konusundaki 

soru önergesi ile ilgili olarak, 

konunun İçişleri ve İdari 

Reform Bakanlığı’nın  yetkileri 

dışında olduğunu isteriz. 

Yunan Parlamen-

tosu’nu bilgilen-

dirmekte, Ekono-

mi, Kalkınma ve 

Turizm, ve Kültür 

ve Spor Bakanlık-

ları yetkilidir.

BAKAN YARDIM-

CISI İOANNİS 

BALAFAS

     (mühür - imza)       

ASLINA UYGUNDUR

   HALKA HİZMET BÜROSU       

ŞEF YARDIMCISI (imza)   

KALİVAS KONSTANTİNOS

Dahili Dağıtım

20. Bakanın Bürosu

21. Bakan Yardımcısının 

Bürosu

22. Genel Sekreterin 

Bürosu
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ                     5 AĞUSTOS 2016

EKONOMİ, KALKINMA                                                Atina, 05 Ağustos 2016

VE TURİZM BAKANLIĞI               A.Π.Τ.Κ.Ε.: 160/27.07.2016

BAĞIMSIZ MECLİS     

DENETİMİ BÖLÜMÜ                       Yunan Parlamentosu’na

Adres :  L. Amalias 12     Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

P.K.  : 105 57 - Atina     Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Tel.:  210 3736306

FAX: 210 3229558

email:koinovouleytikos@mintour.gr 

      

       BİLDİRİ: 

Milletvekili sn. G. Amiras

Milletvekili sn. İ. Ahmet

Milletvekili sn. K. Markou 

İçişleri ve İdari Reform    

Bakanı’ nın Bürosu,

           

KONU:   “Engelli Kişilerin Turizm ve Kültür alanlarına Ulaşılabilirliğini   
                  Sağlamak”
İLGİ   :     Milletvekilleri G. Amiras, İ. Ahmet ve K. Markou’nun ortak olarak 
                sunmuş    olduğu 7255/25.07.2016 no.lu soru önergesi.

 “Engelli Kişilerin Turizm ve Kültür alanlarına 
Ulaşılabilirlini  Sağlamak”
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Milletvekilleri G. Amiras, İ. Ahmet ve K. Mar-

kou’nun ortak olarak Yunan Parlamentosu’na 

sunmuş oldukları yukarıdaki soru önergesi ile ilgili 

olarak, Ekonomi, Kalkınma ve Turizm Bakanlı-

ğı’nın, engelli kişilerin ulaşabilme konularını des-

teklemede çok duyarlı olduğunu sizlere bildirmek 

isteriz.

Engellilerin hakları ve bunların kesin bir şekilde 

kabulü dikkate alı-

narak, 4074/2012 

(A´ 88) sayılı yasa 

ile “Engelli Kişlerin 

Hakları Sözleşme-

si” onaylanmıştır 

ve bunda turizime 

ulaşılabirlirliğin 

herkesin hakkı ol-

duğu öngörülmek-

tedir. Özellikle, 

Sözleşmenin 30. maddesinde, engellilerin turizm 

ve kültür alanlarına ulaşılabilirliğini sağlamak 

için, her ülkenin gerekli tedbir ve önlemleri alma 

yükümlülüğünden söz edilmektedir.

Avrupa Komisyonu’nun 2014 – 2020 dönemi 

programının yeni Kanunlarının talepleri doğ-

rultusunda, tüm üye ülkelerin, engellilik ile ilgili 

ayrımcılığı ortadan kaldıran önlemler alması ve 

engellilerin doğal çevreye, ulaşım araçlarına, bilgi 

ve iletişim teknolojilerine ulaşımının sağlanması 

gerekmektedir.

Bu çerçevede, Bakanlık, Engelliler Ulusal Kon-

federasyonu (ΕΣΑΜΕΑ) ile bir işbirliği protokolü 

imzalamıştır ve bu protokolde “herkes için turizm” 

felsefesinden  yola çıkarak ulusal turizimin iyileş-

tirilmesi ve daha kaliteli bir duruma getirilmesi için 

karşılıklı bir işbirliğinin oluşturulması kararlaştırıl-

mıştır.  Ayrıca, engellilerin, kültürel hayata, eğlen-

ceye, boş vakitlerini değerlendirecekleri aktivitele-

re ve spora engelsiz ve eşit erişimleri için gerekli 

önlemlerin teşvik edilmesi de kararlaştırılmıştır. 

Yukarıda belirtilenlerin çerçevesinde, Turizm Ba-

kanlığı’nın Koordinasyon ve Uygulama Özel Hiz-

meti, 2014 – 2020 yeni ESPA Avrupa Kalkınma 

Programları çerçevesinde gerçekleşen işletmeleri 

uzmanlaştırma 

programları sü-

recinde, Bölge 

İşletme Prog-

ramları Yönetimi 

Özel Hizmeti’ne 

ve Rekabet, 

Girişimcilik ve 

Yenicilik Progra-

mı Yönetimi Özel 

Hizmeti’ne ülke 

genelindeki bölgelerde ulaşılabilir turizm oluşumu, 

ulaşılabilir eğlence etkinliklerinin turizm rehberle-

rinin / broşürlerinin tercümesi,  ve ulaşılabilir inter-

net ağı oluşumunu amaçlayan arkadaş yanlısı bir 

çevre oluşumu ile ilgili bazı öneriler göndermiştir. 

Engellileri konuk edebilecek konaklama yerleri ile 

ilgili olarak da, ilişikte  Yunanistan Oteller Oda-

sı’nın 7070/02.08.2016 protokol sayılı evrakını 

size iletiyoruz. 

(İmza – mühür)      Yardımcı Bakan

      

    Elena  Kountoura
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SORU ÖNERGESİ
     
 Protokol  No: 1014 / 08-11-2016
                                                                                                 Atina, 8-11-2016
Sağlık Bakanı, Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanları’nın 
dikkatine
KONU: Rodop Eyalet Birliği’nde sosyal destek ve ruh sağlığı hizmetlerinin oluş-
turulması ve bunların gerekli personel ile donatılması.

Rodop Eyalet Birliği’nde sosyal destek ve ruh sağlığı 
hizmetlerinin oluşturulması ve bunların gerekli 

personel ile donatılması.

Rodop Eyalet Birli-

ği’nde bulanan sosyal 

destek ve ruh sağlığı 

hizmetleri kurumları-

nı  Sosyal Psikiyatri 

ve Ruh Sağlığı Şir-

keti Şubesi, ‘Kivotos’ 

Tedavi Topluluğu’ nun 

Danışma Merkezi, 

Ayırıcı Tanı ve Destek 

Merkezleri (KE.D.D.Y.) 

Gümülcine Şubesi, Orfeas Önlem Merkezi, Çocuk 

ve Aile Destek Merkezi, Engelli Çocuklar için Ek 

Tedavi ve Rehabilitasyon Merkezi Şubesi, Gü-

mülcine Kadın Danışma Merkezi, Orta Öğrenim 

Müdürlüğü Gençlik Danışma Birimi, Gümülcine 

Belediyesi’nde aile içi 

şiddet mağdurlarını 

Ağırlama Evi, Özel 

Gümülcine Okulu, Gü-

mülcine Belediyesinin 

diğer sosyal hizmetleri 

olarak sıralayabiliriz.

Bütün bunlara rağmen, 

ruh sağlığı alanında 

büyük bir personel 

açığı görülmekte olup,  

varolan bu kurum ve kuruluşlar ve bunlarda gö-

revli kişiler, 110.000 nüfuslu bir bölgenin problem-

lerine karşılık vermekte yetersiz kalmaktadır.

Belirtildiği üzere, Gümülcine Devlet Hastanesi’n-

de sadece bir psikiyatrist ve dönüşümlü olarak 
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haftada sadece bir gün görev yapan bir psikolog 

bulunmaktadır.

Sayın Bakanlar, 

Rodop İli Bölgesi, değişik kültür, dil, din ve köke-

ne sahip nüfusları içinde barındıran bir bölgedir. 

Hatta, belki bu çok özel özellikler başka şartlarda 

ve başka toplumlarda olsaydı, bütün bunlar büyük 

avantaj sağlayabilirdi.

Son günlerde, Rodop ilinde, bir hafta gibi kısa 

bir zamanda her biri Azınlık üyesi olan üç intihar 

vakası yaşamız bulunuyoruz. 

Ama maalesef, mevcut sosyal destek ve ruh sağ-

lığı birimleri, yaşanan vakaların hacmi açısından 

yetersiz kaldığından, hergün karşı karşıya kalınan 

olaylara zamanında müdahale edememektedir. 

Bunun yanısıra, bu birimlerde görevli azınlık üyesi 

sayısı da hiç denecek kadar az olduğundan, 

buralara başvuran ve yunancayı yeterli derecede 

konuşamayan azınlık halkı, ne yazık ki, sorunları-

na çözüm bulamamaktadır.   

Örnek vermek gerekirse, Ayırıcı Tanı ve Destek 

Merkezleri (KE.D.D.Y.) Gümülcine Şubesi’n-

de psikolog, sosyal hizmet uzmanı ve yönetici 

memur olmak üzere toplamda dokuz memur 

bulunmaktadır. Fakat maalesef, bu sözünü ettiğim 

uzmanlık alanlarında hiçbir azınlık üyesi memur 

bulunmamaktadır. Bu söz konusu durum,  Gü-

mülcine Kadın Danışma Merkezi ve diğer sos-

yal birimler için de geçerlidir, istisna teşkil eden 

durumlar çok çok azdır.

Batı Trakya’daki Müslüman Azınlığa ait Vakıf 

mallarının Yönetim ve İdaresi ile ilgili 3647/2008  

sayılı yasanın 23. Maddesi ile (Resmi Gazete 

-FEK 37/29.2.2008), ve 2190/1994 sayılı yasanın 

14. Maddesinin sonuna 7. bir paragraf eklenmesi 

öngörülmüş olup, buna göre: “(ΠΕ- üniversite me-

zunu, ΤΕ- Teknik Yüksek okul mezunu,  ΔΕ- Lise 

mezunu, ΥΕ- zorunlu eğitim) değişik kategorilere 

ülke çapında ASEP sınavlarıyla kadrolu personel 

yada özel hukuk sözleşmeli personel alımında, 

Yunan vatandaşı olan, ve Trakya’daki belediye 

kütüklerine kayıtlı yada ülkenin başka belediyesi-

ne kayıtlı fakat kaydı Trakya’daki belediyesinden 

alınmış, Trakya’daki Müslüman azınlık üyelerini 

Binde Beşlik bir kontejan (%o5),kapsamaktadır. 

ASEP, işe alınacak personel sayısı yüzdesini il 

yada ilçeye, makama ve kategoriye göre belirle-

mektedir”.

Bu yasal girişim, Trakya’daki Azınlık üyelerinin 

gerekli adil katılımına dayanan, ekonomik yaşam-

ları ve kariyer gelişimleri için pozitif bir ayrımcılık 

ölçüsü olarak algılanmıştır. Bu da, geçmişteki 

yanlışlara ve haksızlıklara tazmin olarak, hem 

kamu sektöründe istihdam yoluyla hem de 

Trakya’daki Azınlık öğrencilerinin yüksek eğitime 

(ülkedeki Üniversitelere –AEİ- ve Yüksekokullara 

–TEİ-) istisnai olarak girişlerini sağlayan 2341/95 

sayılı kanunun devamı olarak kabul edilmiştir.

Yukarıda belirtilenlerin akabinde sorulur:

A) Rodop İli Bölgesi’nde bulanan sosyal 

destek ve ruh sağlığı hizmetlerini güçlendirmeyi 

planlıyor musunuz? Planlıyorsanız bunu ne şekil-

de yapmayı düşünüyorsunuz?

B) Çok önemli toplumsal bir soruna çözüm 

getirmek açısından, yukarıda belirtilen yasal çer-

çevenin sunmuş olduğu imkanları kullanmayı ve 

bu söz konusu birimlere Azınlık mensubu perso-

nel almayı düşünüyor musunuz?

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan AHMET

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni - SoruÖnergesi

KONU : Psiko-sosyal Destek Birimlerine Azınlık Mensubu Alınması Talebi - 
İlhan AHMET, “Alanlarında uzman Azınlık mensuparı bir an önce psiko-sosyal 
destek birimlerinde, danışma merkezlerinde ve hastanelerde istihdam 
edilmelidir”

İlhan AHMET, “Alanlarında uzman Azınlık mensuparı bir an 
önce psiko-sosyal destek birimlerinde, danışma 

merkezlerinde ve hastanelerde istihdam edilmelidir”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Azınlık toplumu 

içinde ard arda yaşanan intihar vakalarının ardın-

dan harekete geçerek, toplumu yakından ilgilendi-

ren konuyla ilgili ilk girişimi başlattı. 

Son yıllarda çok sayıda Azınlık ferdinin intihar 

vakalarında adının duyulmasının Azınlık toplu-

munda yarattığı endişeyi dile getiren milletvekili, 

Azınlık toplumunun ruh sağlığı açısından acil 

sosyo-psikolojik danışma ve destek birimlerine ve 

personele ihtiyaç olduğunu vurguladı.

“Rodop İli’ndeki ruh sağlığı hizmetlerinde 

Azınlık mensubu uzmanların sayısı arttırılma-

lı” 

Konunun hasssiyetini ve aciliyetini Sağlık Bakanı 

ile Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanış-

ma Bakanı’nın dikkatine sunan İlhan AHMET, mil-

letvekili olduğu Rodop İli’nde ruh sağlığı hizmeti 

ile sosyo-psikolojik danışma ve destek merkez-

lerinin, hastaneler de dahil olmak üzere sosyal 

hizmetler kapsamındaki tüm kurum ve kuruluşlar-

da ivedilikle faaliyete geçirilmesini talep etti. 

Milletvekili İlhan AHMET özellikle, alanında uz-

man Azınlık mensuplarının  söz konusu birimlerde 

mutlak surette istihdam edilmesinin sağlanmasını 

istedi.

Rodop İli’nde halihazırda faaliyet yürüten sosyal 

hizmet birimlerinin personel eksikliği nedeniyle 

110 bin nüfuslu ilin sakinlerine hizmet vermede 

yetersiz kaldığını hatırlatan milletvekili, bahse-

konu birimlerdeki mevcut personel içinde Azınlık 

mensubu sayısının yok denecek kadar az olduğu-

na dikkati çekti.    

 “Azınlık mensubu uzmanların sosyo-psikolojik 

destek ve danışma merkezlerine istihdam edilme-

sinde binde 5’lik devlet memuriyeti kontenjanın-

dan yararlanılabilinir”     

Her iki bakana hitaben yatırdığı soru önergesin-

de, daha önceki milletvekilliği dönemindeki talebi 

neticesinde Azınlık mensuplarına devlet memuru 

olmada binde 5’lik kontenjan hakkı sağlandığını 

da hatırlatan İlhan AHMET, bu hakkın sözkonusu 

birimlerdeki  Azınlık mensubu personel ihtiyacı-

nı karşılamada uygulanıp uygulanamayacağını 

sordu.  
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SORU ÖNERGESİ
Protokol No: 1971 / 13-12-2016
     Atina, 13-12-2016
Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Sosyal Dayanışma Bakanı’nın dikkatine,
KONU: Gümülcine Engelli Çocuklar Tedavi ve Rehabilitasyon Merkezi’ndeki 
uzman personel eksikliğinin giderilmesi. 

Gümülcine Engelli Çocuklar Tedavi ve Rehabilitasyon 
Merkezi’ndeki uzman personel eksikliğinin giderilmesi. 

Gümülcine Engelli Çocuklar Tedavi ve Reha-

bilitasyon Merkezi, Doğu Makedonya – Trakya 

Bölgesi Sosyal Yardım Merkezi’ne bağlı olup, 

Doğu Makedonya – Trakya Bölgesi’nde Sosyal 

Yardım alanında hizmet sunan tek kamu birimidir.  

Merkezin amacı,  Doğu Makedonya – Trakya Böl-

gesi’ndeki kronik hasta-

ların ve yardıma muhtaç 

grupların  aile ihtiyaçları-

nı, çocukluk, gençlik ve 

yaşlılık dönemlerindeki 

sosyal bakımlarını ve 

korunmalarını denetle-

mek , koordine etmek 

ve bunlarla ilgili sosyal 

politikalar geliştirmektir.

Gümülcine Engelli Ço-

cuklar Tedavi ve Reha-

bilitasyon Merkezi’nde, 

bugün 8 ile 50 yaşları arasında, hem erkek hem 

kız olmak üzere 46 kişi tedavi edilmektedir, bu 

merkeze girişlerinin ana nedeni ise ileri derece 

zeka geriliğidir (mental reterdasyon). 

Bunlardan 28’ i ensefalopatik vaka, 18’ i ise ense-

falopati sendromu, kromozom bozukluğu, yaygın 
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gelişimsel bozukluk ve miyopati (kas gevşemesi) 

vakalarıdır. 

Gümülcine Engelli Çocuklar Tedavi ve Rehabili-

tasyon Merkezi, yerel topluma sunmuş olduğu bu 

çok önemli hizmete rağmen, çok önemli eksiklik-

lerle de karşı karşıyadır. Özellikle uzman personel 

eksikliği, hemşire ve yardımcı personel eksikliği, 

merkezin sunmaya çalıştığı hizmeti daha da zorlu 

hale getirmektedir. Normalde bunun tam aksi 

olmalıdır, yani personel donanımına çok önem 

verilmelidir.

Ne ilginçtir ki, Gümülcine Engelli Çocuklar Tedavi 

ve Rehabilitasyon Merkezi’nde görevli hiç bir 

psikiyatrist yada psikolog bulunmamaktadır, hatta 

varolan bir ergoterapi uzmanı da hem Gümülcine 

hem İskeçe’de paylaşımlı olarak görev sunduğun-

dan, burada sadece haftada bir defa hizmet vere-

bilmektedir. Ayrıca, merkezde bir fizyoterapist, bir 

nörolog, beş devamlı, iki de sözleşmeli hemşire 

görev sunmaktadırlar ve boşluklar genelde 

yardımcı personel ile doldurulmaktadır ki onla-

rın da sözleşmeleri 30/9 tarihinde sona ermiştir. 

Bütün bu sıralamış olduğum sebeplerden dolayı, 

çoğu kez gece vardiyalarında sadece bir hemşire 

görevde olup 46 ağır vakadan sorumludur. Bu ko-

nunun detayları da, size soru önergesi ile birlikte 

ilişikte sunduğum evrakta bulunmaktadır.  

Yukarıda belirtilenlerin akabinde sorulur:

A) Trakya gibi özel ve hassas bir bölgede 

bulunan bu söz konusu sağlık birimi ile ilgili, Ba-

kanlığınızın herhangi bir planı var mı?

B) Sunulan teda-

vilerin düzenli bir 

şekilde devam 

edebilmesi için bu 

personel açıklarının 

giderilmesi şart 

olduğundan dolayı, 

Gümülcine Engelli 

Çocuklar Tedavi 

ve Rehabilitasyon 

Merkezi’ndeki 

psikolog, psikiyatr, 

ergoterapist ve 

hemşire açıklarını gidermeye niyetli misiniz? 

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili 
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Basın Bülteni-Soru Önergesi
Konu: Gümülcne’deki Engelli Çocuklar Tedavi ve Rehabilitasyon Merkezi’ndeki 
uzman personel eksikliğinin giderilmesi.                                                                                                                            
                                                                                                          22-11-2016
İlhan AHMET, “Rehabilitasyon merkezleri, toplumda yer eden olumsuz 
imajlarından arındırılarak ‘topluma kazandırma birimi’ne dönüştürülmelidir” 

İlhan AHMET, “Rehabilitasyon merkezleri, toplumda yer 
eden olumsuz imajlarından arındırılarak ‘topluma 

kazandırma birimi’ne dönüştürülmelidir” 

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, 

Gümülcne’deki Engelli Çocuklar 

Tedavi ve Rehabilitasyon Mer-

kezi’ni ziyaret etti. İlhan AHMET 

ziyaretiyle ilgili, “sosyal sorumluluk 

bilincine sahip bir bölge milletvekili 

olarak toplumsal yapıdaki ihtiyaç-

lara dikkati çekmeyi ve farkındalık 

yaratmayı amaçlıyorum” değerlen-

dirmesinde bulundu. 

Geçtiğimiz günlerde yatırdığı soru önergesiyle, 

Rodop İli’nin sosyal hizmet birimlerindeki uzman 

yetersizliği ile özellikle psikolog eksikliklerine dik-

kati çeken milletvekilinin, Engelli Çocuklar Tedavi 

ve Rehabilitasyon Merkezi ziyaretinde de uzman 

personel eksiklikleri gündeme getirildi.

Doğu Makedonya Trakya Eyaleti Sosyal Yardım 

Merkezi Başkanı Sotiris Sotiria-

dis ve yönetim kurulu üyelerinin 

yanısıra merkezde görevli doktor 

ve çalışanlarla da biraraya gelen 

Milletvekili İlhan AHMET’e, mer-

kezin Gümülcine’deki birimleri ve 

personeli hakkında bilgi verildi. 

Görüşmede, özellikle psikolog ve 

ergoterapist eksikliği dile getirildi.

“Sosyal hizmet ve destek birimleri, özellikle ço-

cukların topluma kazandırılması için koruyucu aile 

düzenlemesini teşvik etmelidir”

İlhan AHMET, tedavi ve rehabilitasyon merkez-

lerindeki çocukların ruhsal ve fiziksel destek 

alabilecekleri gerekli uzman personel ihtiyacının 

giderilmesi için girişimde bulunma sözü vererek, 
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“bu merkezlerdeki çocukların topluma kazandı-

rılması için de toplumda farkındalık yaratacak 

girişimlerde bulunulmalıdır” diye konuştu. Koru-

yucu aile düzenlemesini hatırlatan milletvekili, 

“Ekonomik durumu ve diğer imkânları elverişli 

olan ailelere, koruyucu aile olarak bu merkezler-

deki çocuklara kucak açmaları çağrısı yapılabilir. 

Bunun için toplumsal bilinç yaratacak ve aileleri 

harekete geçirecek çalışmalara ihtiyaç var” dedi.

Bu merkezlere karşı toplumda yer eden olumsuz 

algının değiştirilmesine yardımcı olacak sosyal 

sorumluluk projelerine de ihtiyaç olduğunu belir-

ten milletvekili, “tedavi ve rehabilitasyon görenle-

rin hakettikleri hizmeti alabilmeleri için bu merkez-

lerdeki uzman personel eksilikliğinin giderilmesi 

gerektiği gibi, bu merkezlerin ruhsal bozukluğu 

olanları toplumdan koparıp toplama yeri değil, 

onları topluma kazandırma yeri olduğu algısının 

da toplumda yerleştirilmesi gerekmektedir” diye 

konuştu.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 2153 / 21-12-2016
                                                   Atina, 21-12-2016
Sağlık Bakanı’nın dikkatine,
KONU: Şapçı Sağlık Ocağı’na yeniden ambulans getirilmesi. Rodop bölgesi, 
Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) üssünün kurulması ve işletilmesi.

Şapçı Sağlık Ocağı’na yeniden ambulans getirilmesi. 
Rodop bölgesi, Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün kurulması ve işletilmesi.

Yıllardır Şapçı Sağlık Ocağı’nda bulunan ambu-

lans, Gümülcine’ye alınmıştır. Sonuç itibariyle şu 

anda Sağlık Ocağı’nda bir araç dahi yok iken, iki 

ambulans şoförü bulunmaktadır. 

Hatta, Gümülcine’ye 29 km. mesafede bulunan 

Şapçı Sağlık Ocağı’na, artık Gümülcine Ulusal 

Acil Yardım Merkezi (EKAB) hizmet sunmakta 

olup iki şoför de burada hizmek vermektedirler..  

Şapçı Sağlık Ocağı’nda şu anda personel olarak, 

üç pratisyen doktor, bir çocuk doktoru, bir diş 

hekimi, bir ebe, mikrobiyoloji laboratuvarı için iki 

laborant ve bir tane de radyoloji asistanı bulun-

maktadır. Resmi olarak, Sağlık Ocağı personel 

açısından tam donanımlı kabul edilse de, perso-

nelin büyük bir çoğunluğu Gümülcine Hastane-

si’nde hizmet sunmaktadır. Doktor, hemşire ve 

paramedikal olmak üzere, sekiz kişilik bu sağlık 

ekibi, hastanede görevlendirilerek Şapçı Sağlık 

Ocağı personelsiz bırakılmaktadır, sonuç itibariyle 

de Sağlık Ocağı’nın işlevi olumsuz yönde etkilen-

mektedir.

Sağlık Ocağı’nın kurulduğu 1987 yılından itiba-

ren yenilenmemiş olan tıbbi cihazlarda da bü-

yük sorunlar yaşanmaktadır, bu da tabi ki diğer 

tüm makinelerde gerçekleştirilemeyen peryodik 

bakımlarından dolayı ardışık arızalara neden ol-

maktadır.  Arızalar sık ve devamlı olduğundan ve 

gereken bakımlar geçiktiğinden, Sağlık Ocağı’nın 

düzgün hizmet sunabilmesi için, bu cihazların 

değiştirilmesi şarttır. 
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Şapçı Sağlık Ocağı’nın, Rodop ilinin yarısını kap-

sayacak şekilde, her yıl kırk binden fazla vakaya 

hizmet ettiği düşünülürse, bu Sağlık Birimi’ndeki 

yoğunluk daha da iyi anlaşılacaktır. Bundan bir 

yıl önce, size sunmuş olduğumuz soru önergesi 

ile bunları yine dile getirmiş ve soru önergesi ile 

birlikte size Maronya-Şapçı Belediye Meclisi’nin 

kınama kararını sunmuştum. Maronya-Şapçı 

Belediye Meclisi, Doğu Rodop bölgesinin birinci 

derece sağlık ihtiyacını karşılamaya çalışan, Şap-

çı Sağlık Ocağı personelinin ve diğer acil ihtiyaç-

larının karşılanmamasının ve merkezdeki gerekli 

iyileştirmelerin yapılmamasının kabul edilemez 

olduğunu oybirliğiyle kınıyordu. Fakat bu soru 

önergesine sizden hiçbir cevap alamadık.

Maronya-Şapçı Belediye Meclisi, Sağlık Baka-

nı’ndan, 24 saat hizmet verecek Şapçı Ulusal Acil 

Yardım Merkezi (EKAB) üssünün derhal kurulma-

sını ve işletilmesini istemekte ve sağlık ocağına 

ait olan ancak hiç bir zaman üssüne gelmeyen 

ambulansının da geri gelmesini talep etmekteydi.

Aynı bildiride, Şapçı Sağlık Ocağı’nda görevli 

sağlık personelinin (doktor, hemşire, sağlıkçı) 

çeşitli nedenlerle başka birimlerdeki geçici gö-

revlere kaydırılmalarına son verilerek derhal geri 

dönüşleri istenmekte, ayrıca da kadrolu personel 

olup çeşitli gerekçeli sebeplerden dolayı merkeze 

hizmet veremeyenlerin yerine personel ikmali 

yapılması talep edilmekteydi. 

Son olarak, belediye sakinlerinin ve yaz ayların-

da belediye sınırlarını ziyaret eden yabancıların 

artan ihtiyaçlarının karşı-

lanması açısından, Ma-

ronya-Şapçı Belediyesi’nin 

tüm sağlık yapılanmalarının 

devamlı şekilde iyileştiril-

meleri talep edilmektedir.

Yukarıdakileri müteakiben 

sorulur,

A) Maronya-Şapçı Beledi-

yesi gibi büyük ve tarihi bir 

belediyede insan hayatının 

kurtarılması açısından son 

derece yararlı ve gerekli 

olan ambulansın geri gönderilmesi,

B) Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün kurulması ve işletilmesi,

C) Şapçı Sağlık Ocağı’nda görevli personelin 

başka birimlerdeki geçici görevlerinden  geri 

dönüşleri ve çeşitli gerekçeli sebeplerden dolayı 

merkeze hizmet veremeyenlerin yerine personel 

ikmali yapılması,

D) Bu özel bölgenin devamlı artan ihtiyaçlarının 

karşılanması açısından, Maronya-Şapçı Belediye-

si’nin tüm sağlık yapılanmalarının devamlı şekilde 

desteklenmesi için,

Girişimlerde bulunmaya niyetiniz var mı?

Soruyu yönelten milletvekili

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili
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Basın Duyurusu-Soru Önergesi
Konu: Şapçı Sağlık Ocağının ambulans ve personel ihtiyacı
                                                                                                          21-12-2016
Şapçı Sağlık Ocağı ambulans ve personel bekliyor, Sağlık Bakanlığı cevap ver-
miyor!!

İlhan AHMET, Şapçı Sağlık Ocağı’nın ambulans, personel ve  techizat ihtiyacını 
bir kez daha dile getirdi

İlhan AHMET, Şapçı Sağlık Ocağı’nın ambulans, 
personel ve  techizat ihtiyacını bir kez daha dile getirdi

Rodop Milletvekili İlhan 

AHMET, Şapçı Sağlık 

Ocağı’nın acilen gide-

rilmeyi bekleyen tıbbi 

personel ve araç gereç 

itiyacını Sağlık Baka-

nı’nın dikkatine sundu. 

Son yıllarda ambulansı 

dahi bulunmayan ve te-

mel sağlık hizmetleri ile 

acil müdahalelere dahi 

karşılık veremez hale 

gelen sağlık ocağının 

ihtiyaçlarının giderilme-

sini talep eden milletve-

kili, Şapçı’ya Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün de konuşlandırılmasını istedi.

“Hizmet veremez hale getirilen Şapçı Sağlık 

Ocağı’nın işlevsizleştirilmesine Maronya-Şapçı 
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Belediyesi’nden kınama”   

Sağlık Bakanına hitaben yatırdığı yeni soru 

önergesinde İlhan AHMET, konuyla ilgili bakana 

bundan bir yıl önce sunduğu soru önergesini de 

hatırlatarak, “Bundan bir yıl önce, size sundu-

ğum soru önergesinde bunları yine dile getirmiş 

ilâveten Doğu Rodop bölgesinin birinci derece 

sağlık ihtiyacını karşılamaya çalışan Şapçı Sağlık 

Ocağı’nın personel ve diğer acil ihtiyaçlarının 

karşılanmamasının ve merkezdeki gerekli iyileştir-

melerin yapılmamasının kabul edilemez olduğunu 

oybirliğiyle kınıyan Maronya - Şapçı Belediye 

Meclisi’nin kararını da dikkatinize sunmuştum. 

Fakat bu soru önergesine bugüne kadar sizinden 

hiçbir cevap alamadık” dedi.

“Şapçı Sağlık Ocağı’ndaki ambulans ve persone-

lin başka merkezlere gönderilmesine son verilme-

li”

Yeni soru önergesinde milletvekili, resmi olarak 

Şapçı Sağlık Ocağı’nda görevli olarak kaydı bu-

lunan sağlık personelinin çoğunluğunun, Gümül-

cine Devlet Hastanesi’nde görevlendirilmesinden 

dolayı sağlık ocağının personelsiz kaldığına 

dikkati çekti. 

Şapçı Sağlık Ocağı’nın hizmet veremez hale gel-

mesine neden olan görevli personelin geçici gö-

revlendirme ile farklı 

birimlere kaydırıl-

masına derhal son 

verilmesini, eksik 

personelin yerine 

de gerekli personel 

ikmalinin yapılma-

sını  talep eden 

Milletvekili İlhan 

AHMET, Gümül-

cine Hastanesi’ne 

verilen ambulansın 

da yeniden Şapçı’ya 

yönlendirilmesini 

istedi.

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Maronya - Şapçı 

Belediyesi’nin sağlık hizmetlerinin güçlendirilmesi 

ve desteklenmesi için Sağlık Bakanı’nı bir kez 

daha göreve çağırdı.
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Basın Bülteni - Bilgilendirme
Konu: Şapçı Sağlık Ocağı’nın sürekli olarak terk edilmesi
                                                  18-04-2017  
Milletvekili İlhan Ahmet:  Şapçı Sağlık Ocağı’nın sürekli olarak terk edilmesine 
bir son verilmeli.

Milletvekili İlhan Ahmet:  
Şapçı Sağlık Ocağı’nın sürekli 

olarak terk edilmesine bir son verilmeli.

Geçtiğimiz hafta, Şapçı Sağlık 

Ocağı personelinin sömürülmesi 

ile ilgili çalışanların sunduğu yeni 

şikayetlerden sonra, milletvekili  

İlhan Ahmet, sağlık ocağındaki 

çalışma şartlarını yerinde incele-

mek üzere,  18 Nisan 2017 Salı 

günü sağlık ocağını ziyaret etti. 

Şapçı Sağlık Ocağı müdürü dok-

tor Serafim Thodi, milletvekili İl-

han Ahmet’e bilgi vererek  sağlık 

personeli açıklarını dile getirdi, 

özellikle de sürekli bir şekilde doktorların Gümül-

cine Hastanesine ve başka Sağlık Ocaklarına (en 

son Semadirek (Samothraki) adasına olduğu gibi) 

gönderildikleri ve bu sebepten dolayı da sağlık 

personeli açıklarının devam ettiğini belirtti.

Şapçı Sağlık Ocağı’nın ambulans sorunu da yıl-

lardan beri durağan bir şekilde çözümsüz bekle-

mede olup aynı şekilde, yine yerel toplumun tale-

bi olan  Şapçı Ulusal Acil Yardım Merkezi (EKAB) 

üssünün kurulması ve işletilmesi 

de çözüm bulmamıştır.

Sağlık ocağının altyapısının 

çoğu çok eskimiş ve yıllanmış 

durumda ve sadece çalışanların 

gösterdiği özveri ve gayretlerle 

ayakta tutulmakta ve bakımları 

yapılmaktadır. Ayrıca, sağlık 

ocağının yenilenmesi ile ilgili yeni 

ESPA programına başvuru da 

bürokratik nedenlerden dolayı 

halâ beklemededir.

Ziyareti bitiminde milletvekili İlhan Ahmet: “ Şapçı 

Sağlık Ocağı’nın durumu, Rodop ilinin bu geniş 

coğrafi bölgesinde yaşayan vatandaşlarımızın 

ihtiyaçlarını karşılayamamaktadır, hükümet ve 

Sağlık Bakanlığı da her defasında birincil derece 

sağlık hizmetlerinin bu şekilde terkedilmesi ger-

çeğini görmezden gelemezler ” diye açıklamada 

bulunmuştur.    
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SORU ÖNERGESİ

YUNAN PARLAMENTOSU
MECLİS DENETİMİ MÜDÜRLÜĞÜ

Soru Prot. No.             4875
Sunulan Tarih 6-4-2017
                                                       Atina, 6 Mart 2017
- Sağlık Bakanı Andreas Ksanthos’un dikkatine
- Çalışma, Sosyal Güvenlik ve Dayanışma Bakanı Efi Ahtsioglou’nun 
           dikkatine 
KONU:   Sigortalı hastalarda özürlülük süresinin ömür boyu olarak belirlenmesi 
ile ilgili hastalıklar listesindeki eksiklikler  

 Sigortalı hastalarda özürlülük süresinin ömür boyu olarak 
belirlenmesi ile ilgili hastalıklar listesindeki eksiklikler  

31 Ekim 2013 tarihinde  Çalışma, Sosyal Güven-

lik ve Dayanışma Bakanı tarafından imzalanan  

Φ.11321/οικ.31102/1870  sayılı Bakanlık Kararı 

ile, toplamda 43 rahatsızlık değişemeyecek 

rahatsızlıklar olarak belirlenmiş olup, bu sebepten 

dolayı da bu liste dahilindeki rahatsızlıklar kate-

gorisine ait sigortalıların  Özürlülük Tespit Merke-

zi KEPA tarafından düzenlenen Sağlık Kurulları 

tarafından tekrar tekrar değerlendirilmelerine 

gerek yoktur.

Bu rahatsızlıkların lisesi Çalışma, Sosyal Güven-

lik ve Dayanışma Bakanının  kararından sonra 

oluşturulan  Özel Uzman Kurul tarafından  belir-

lenmiştir ve bu kurulda Kurul Başkanı olarak Sos-

yal Sigortalar genel sekreteri Panagiotis Kokkoris 

yer almıştır, ayrıca özel uzmanlar ve doktorların 

yanısıra Engelli Kişiler Milli Kofederasyonu tem-

silcisi de bu kurulda hazır bulunmuşlardır.

Özürlülük süresi ömür boyu olarak belirlenen 

hastalıklar ile ilgili böyle bir listenin oluşturulması,  

özürlülüğün değerlendirilmesini ve belgelenme-

sini kolaylaştırmaktadır. Fakat oluşturulan bu 
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listede bazı eksikler tespit edilmiştir, ya değişme 

durumu olmayan birçok hastalık listeye dahil edil-

memişir yada listede adı geçen hastalıklara bazı 

hastalar sebepsizce dahil edilmemektedir.

Herşeyden en önemlisi de, Özürlülük Tespit Mer-

kezi KEPA’nın özür-

lülük belirleme Sağlık 

Kurullarında kullandığı 

ve kurumsal geçerliliği 

olan Özürlülük Belir-

leme Genel Listesi ile  

bu söz konusu listeye 

dahil edilmiş olan has-

talıklar arasında eşde-

ğerlik olmamasıdır.

Şizofreni, bipolar depresyon, İnsan Bağışık 

Yetmezliği Virüsü (HIV), tip 1 diyabeti (insülüne 

bağımlı) ve tip 2 diyabeti (insülin terapisinde 

olan), hemofili, miyeloproliteratif sendromlar, Ne-

oplazilerde (kanserli 

hastalarda) bulunan 

kraniyofarenjiyom – 

hidrosefali, son evre 

kronik böbrek yetmez-

liği (hemodiyaliz yada 

peritonal diyaliz), son 

evre kronik böbrek 

yetmezliğine eşdeğer olan ‘dekompanse siroz’ vs.

Ayrıca bu listede adı geçen fakat eksiklikleri bulu-

nan diğer hastalıklar ise şunlardır:

Α) (Ε.Π.Π.Π.Α) Engellilik Derecesi-Yüzdesi Belir-

leme Tablosu’nda hastalığın ağırlık düzeyi ve en 

düşük engellilik yüzdesi olan % 67 de yine aynı 

olmasına rağmen, Akdeniz Anemisi’nde (Talase-

mi) Ara Akdeniz Anemisi belirtilmemektedir.

Β) Hastalığın ağırlık düzeyi ve en düşük engellilik 

yüzdesi olan % 67 de yine aynı olmasına rağmen, 

Orak Hücreli Anemi’de sadece ‘Homozigot orak 

hücreli anemi’ belirtilmekte ancak Küçük Orak 

Hücreli Anemi (Heterozigot Anemi ve Akdeniz 

Anemisi) belirtilmemektedir.  

Özürlülük süresi ömür 

boyu olan hastalıklar 

listesinde gerekli düzelt-

melerin yapılması sos-

yal adaletin gereksinimi 

olduğundan ve engelli 

kişilerin ve kronik has-

taların Özürlülük Tespit 

Merkezi KEPA’nın 

devamlı tekrar edilen 

sağlık değerlendirmelerinden muaf olmaları için,

Yetkili Bakanlara sorulur:

Uzman Bilim Kurulu, bu hastalıklar listesini yeni-

den gözden geçirmeyi ve yukarıdaki sorumuzda 

belirtilen rahatsızlık-

ları da dahil edecek 

şekilde hatta değer-

lendirmede karşıla-

şabilecekleri başka  

rahatsızlıkları da bu 

listeye dahil ederek 

yenisini oluşturmayı 

düşünüyor mu?

Soruyu yönelten milletvekilleri

Hara Kefalidou

Efi Khristofilopoulou

İlhan Ahmet

Leonidas Grigorakos

Dimitrios Kremastinos

Andreas Loverdos
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 5861 / 25-05-2017
                                                                                            Atina,24 Mayıs 2017
Sağlık Bakanı Andreas Ksanthos’un dikkatine 
KONU:   Böbrek hastalarının ulaşım masraflarının ödenmesindeki gecikme  

Böbrek hastalarının ulaşım masraflarının 
ödenmesindeki gecikme  

Sayın Bakan, 

Bilindiği üzere engelli kişi-

lere verilen ödenekler (para 

yardımları) her ne kadar 

yetersiz olsa da, ayakta ka-

labilme ve insancıl bir şekil-

de yaşayabilme mücadelesi 

veren aileler için bir destek oluşturmaktadır. 

Böbrek hastaları genelde her ay (aslında ödeme-

ler iki ayı buluyordu) ülke genelindeki hastaneler-

de diyalize gitmek için, benzin yada taksi ücreti 

olarak yol parası almaktadırlar. Fakat aylardır, 

İKA’da sigortalı olan böbrek hastaları bu söz ko-

nusu ödeneği almıyorlar. Bunun da asıl sebebi, 1 

Ocak 2017 tarihi itibariyle 150 İKA sigorta şubesi 

50 EOPPY şubesi ile birleşmiştir, yada başka bir 

deyişle başkent bölgesinde, 67 İKA sigorta şubesi 

7 EOPPY şubesine entegre edilmiştir. Bu EOPPY 

şubelerinde de bir yandan yeterince personel, 

diğer yandan da bilgisayar sistemi bulunmamak-

tadır.

Bu durumu protesto eden ve çalışanlara soru yö-

nelterek ödemelerin ne zaman yapılacağını soran 

bir böbrek hastası şu cevabı almıştır:

“Bilgiler bilgisayar siste-

mine aktarılınca ve bu da 

kesinlikle Haziran ayından 

sonra olacak, çünkü yete-

rince personel bulunma-

maktadır.”

Yukarıda belirtilenlerin 

akabinde sayın Bakan’a soruyoruz:

1. Artık bu ücretlerin ödenmesi bir istisna 

teşkil etmekten çıkıp kural haline dönüştüğün-

den ve böbrek hastalarına ödenen yardımların 

ödenmesindeki bu geçikmeden bakanlık haberdar 

mıdır?

2. Dilekçeleri elektronik ortamda sunarak 

ve personel takviyesine giderek yetkili EOPPY 

hizmetlerindeki bu geçikmelere son vermek ve bir 

an önce ödemeleri normale döndürmek için ne tür 

girişimlerde bulundunuz?

 Soruyu yönelten milletvekilleri

Evi Khristofilopoulou

İlhan Ahmet

Leonidas Grigorakos

Andreas Loverdos, Kostas Bargiota
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Basın Bülteni - Soru Önergesi
                                                                                               
                                                                                                           29-05-2017
Konu: İlhan AHMET, böbrek hastalarının ulaşım masraflarının bir an önce 
ödenmesini talep etti

Milletvekili İlhan AHMET, böbrek hastalarının ulaşım 
masraflarının bir an önce ödenmesini talep etti

Demokratik İttifak Rodop Milletvekili 

İlhan AHMET, diyalize giden böbrek 

hastaları için sağlanan ulaşım gideri 

ödemelerinde yaşanan gecikmeyi Sağ-

lık Bakanı’nın dikkatine sundu.

Demokratik İttifak’tan dört milletvekiliyle 

birlikte hazırladığı soru önergesinde 

İlhan AHMET, aylardan beri yapılma-

yan ödemelerin hastaları zor durumda 

bıraktığını belirterek, “böbrek hastaları-

na yapılan yol yardımı ödemelerinin bir 

an önce normale dönmesi için bakanlık 

herhangi bir girişimde bulunacak mı?” 

diye sordu.  
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   

SAĞLIK BAKANLIĞI    ACİL

YASAMA GİRİŞİMİ, 

MECLİS DENETİMİ VE                                                      Atina, 3/8/2017

KODLAMA BÖLÜMÜ    

                                                                                                                                                                                                                                      

       Prot. No. 40530

YUNAN PARLAMENTOSU’ NA    Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Adres :  Αristotelous 17 

P.K. - Şehir: 101 87 Atina   

Telefon:  213 2161429      

FAX:   210 5237254

E-mail:   tke@moh.gov.gr 

 

KONU:  Milletvekillerinin Soru Önergesine CEVAP

Böbrek hastalarının ulaşım masraflarının ödenmesindeki 
geçikme sorusuna Bakanlık cevap verdi

Milletvekilleri  İlhan Ahmet, Evi Hristofilopoulou, 

Leonidas Grigorakos, Andreas Loverdos ve Kos-

tas Bargiotas’ın  5861/25-5-2017 sayılı, “Böbrek 

hastalarının ulaşım masraflarının ödenmesindeki 

geçikme” konulu Yunan Parlamentosu’na sunmuş 

oldukları soru önergesi ile ilgili olarak  aşağıdaki 

bilgileri size iletiyoruz:

Kurum, uzun vadeli devamlı tedavide olan hak 

sahibi kişilerin ulaşım masrafı tazminatlarına 

öncelik tanınması için, yetkili birimleri ilgili yazılı 

evrak ve talimatlarla bilgilendirmiştir (EOPPY 

evrakı Prot. No. 13526/28-3-2017).

Hak sahibi kişlerin eski ödenekleri zaten gerçek-

leşmeye başlamıştır ve tazminat ödemelerinin 
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düzenini sağlama çabaları devam etmektedir.

EOPPY’nin ilgili birimi olan Doğu Atina EOPPY 

Şubesi’nde (Ag. Paraskevi) yirmi iki (22) memur-

dan üçü (3) bu acil duruma hizmet etmek üzere 

EFKA’dan bu birime getirilmiştir.

Ayrıca, uzun vadeli işsizler programı için 

de, Doğu Atina EOPPY Şubesi’ne iki (2) 

OAED çalışanı getirilmiştir.

Son olarak da, şunu da bilginize sunuyo-

ruz , EFKA’dan EOPPY’ye memur gön-

derilmesi için Çalışma Bakanlığı’na yazılı 

talepte bulunulmuştur ve bu memur geçişi 

gerçekleştiğinde,  Doğu Atina EOPPY 

Şubesi dört (4) memurla daha desteklen-

miş olacaktır.

Kurum, bu zorlu geçiş döneminin üstesinden ge-

lebilmek için gerekli tüm önlemleri almaktadır. 

BİLDİRİ: 

Milletvekilleri sayın İ. Ahmet, E. Hristofilopoulou, 

L. Grigorakos, A. Loverdos, K. Bargiotas

    BAKAN 

     A.KSANTHOS

Dahili Dağıtım

Bakanın Bürosu

Yasama Girişimi, Meclis Denetimi ve 

Kodlama Bölümü

ASLINA UYGUN OLDUĞU TASDİK 

EDİLMİŞTİR

SEKRETERLİK ŞEFİ

   

   Papadopoulou Antonia

         (Mühür - İmza)

 Cevap sayfaları: 1

İliştirilmiş sayfalar:-

Toplam sayfa: 1
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SORU ÖNERGESİ VE DÖKÜMAN SUNUMU

                                                                       Protokol No: 581/6046/ 01-06-2017
                                                                                           Atina, 01-06-2017
Sağlık Bakanı’nın dikkatine, 
KONU: Rodop Bölge Birliği, Kozkukebir Belediyesi’ne bağlı Hemetli 
Polikliniğine ambülans tahsis edilmesi  

Rodop Bölge Birliği, Kozkukebir Belediyesi’ne bağlı 
Hemetli Polikliniğine ambülans tahsis edilmesi  

Gümülcine Devlet Hastanesi’nin Yönetim Kurulu, 

16 Şubat 2016 tarihinde yapmış olduğu toplantı-

da, -91.2.- sayılı kararı ile, Makedonya – Trakya 

4. Sağlık Bölgesi’ne başvuru yapmayı ve “KHY 

7200” plakalı FIAT marka atıl durumdaki ambü-

lansın  Gümülcine Devlet Hastanesi’nden Rodop 

İli Bölgesi Kozkukebir Belediyesi’ne bağlı Hemetli 

Polikliniğine tahsis edilmesini kararlaştırmıştır.

Bu karar, bölgedeki 

vatandaşların daha 

iyi hizmet alabilme-

leri için, Kozlukebir 

Belediyesi’ nin  

14110/22-11-2016 

protokol sayılı 

başvurusundan 

sonra oybirliği ile 

alınmıştır.

Buna rağmen, o 

tarihten bu güne, 

Makedonya – 
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Trakya 4. Sağlık Bölgesi’ne yapılan başvurunun 

üzerinden dört ay geçmiş ve Gümülcine Devlet 

Hastanesi’nin oy birliği ile alınan Yönetim Kurulu 

kararına rağmen ve Hemetli Yerel Birliği’nin ait 

olduğu Kozlukebir Belediyesi tarafından daha 

önce sunulan ilgili teklife dayanan bu başvuru ile 

ilgili herhangi bir gelişme yaşanmamıştır.

Eski Nahiye ve bugünkü Hemetli Yerel Birliği’nin 

gerçek nüfusu 2.825 kişidir, deniz seviyesinden 

500 metre yüksektedir 

ve bu yükseklik dağlık 

bölgede 800 metreye 

ulaşmaktadır, bölge 

Gümülcine’den 45km. 

ve Kozlukebir beledi-

yesinin merkezinden 

35km. uzaklıktadır, bu 

mesafe aşılması zor bir 

yoldur, özellikle de kış 

aylarında geçilemez 

hale gelmektedir.

Vatandaşların ihtiyaçlarını karşılayan sağlık hiz-

metleri, ne bürokrasinin engellerini ne de yetkili-

lerin iyi niyetini bekleyebilir. 22.11.2016 tarihinde 

Kozlukebir Belediyesi tarafından 

sunulan bu çok doğal istek, henüz 

uygulanma yolu bulamamıştır ve 

hiç sebepsiz insan hayatı sık sık 

tehlikeye atılmaktadır.   

Yukarıda belirtilenlerin akabinde 

sorulur: 

“KHY 7200” plakalı FIAT marka 

atıl durumdaki ambülansın  Gü-

mülcine Devlet Hastanesi’ nden 

Rodop İli Bölgesi Kozkukebir 

Belediyesi’ne bağlı Hemetli Polik-

liniğine tahsis edilmesi talebini ve 

Gümülcine Devlet Hastanesinin 

oybirliği ile aldığı kararını dikkate 

alacakmısınız ve ne zaman?  

Soru önergesini sunan milletvekili  

İlhan AHMET 

Rodop İli Milletvekili
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Basın Bülteni - Soru Önergesi

 KONU : Şapçı ve Hemetli Ambulans Talebi – 
İlhan AHMET, “Şapçı Sağlık Ocağı ile Hemetli Kliniği’nde 7/24 ambulans bulun-
ması zaruriyettir!”

İlhan AHMET, “Şapçı Sağlık Ocağı ile Hemetli Kliniği’nde 
7/24 ambulans bulunması zaruriyettir!”

Demokratik 

İttifak Rodop 

Milletvekili İlhan 

AHMET, Şapçı 

Sağlık Ocağı ile 

Hemetli Kilini-

ği’nin ambulans 

ihtiyacına bir 

kez daha dikkati 

çekti. Sağlık Ba-

kanı’na hitaben 

sunduğu iki yeni 

soru önergesin-

de İlhan AHMET, Şapçı ve Hemetli bölgesinde 

7/24 acil hizmet sunacak ambulansların bir an 

önce tahsis edilmesini talep etti.

Şapçı Sağlık Ocağı’nın acil ambulans ihtiyacı 

hakkında 2015 

ve 2016 yıllarında 

yatırdığı soru öner-

geleriyle birlikte, 

Şapçı - Maronya 

Belediye Meclisi’nin 

kınama kararını da 

hatırlatan milletve-

kili, “Şapçı Sağlık 

Ocağı, bölgedeki 

20 bin vatandaşın 

birinci derece sağlık 

hizmetini karşılama-

ya çalışan ve yılda 40 bin hastanın başvurduğu 

tek merkez olarak ciddi bir iş yükü altındadır. 

Bölge için son derece önemli olan Şapçı Sağlık 

Ocağı’nın şahsım tarafından da defaatle dile 
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getirilen ambulans ihtiyacının, yıllardır sonra kar-

şılanacağı haberi ne yazık ki uygulamada hayal 

kırıklığı yaratmıştır” dedi.

“Vardiyalı değil tam zamanlı sağlık hizmeti!”

İlhan AHMET, ilgili bakanlık nezdindeki girişimle-

rinin ardından geçtiğimiz günlerde Şapçı Sağlık 

Ocağı’na tahsis edilen ambulansın 7/24 hizmet 

vermiyor oluşunu eleştirerek, “Şapçı Sağlık Oca-

ğı’nın 8 saat vardiya ile dönüşümlü ya da vaka 

başı hizmet verecek değil, tam zamanlı hizmet 

verecek ambulansa 

ihtiyacı vardır” diye 

vurguladı.Milletve-

kili bu doğrultuda 

ilgili bakana, bölgede 

7/24 hizmet verecek 

tam donanımlı bir 

ambulans tahsisi 

için talimat vermeyi 

düşünüp düşünmedi-

ğini sordu.

“Hemetli Kliniği’ne ambulans talebi 4 aydır cevap 

bekliyor!”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET ayrıca, Hemetli 

Kliniği için talep edilen ambulans hakkında her-

hangi bir gelişme olmadığını da Sağlık Bakanı’nın 

dikkatine sundu. Milletvekili, Gümülcine Sisma-

noglou Devlet Hastanesi’nin 16 Şubat 2016 tarihli 

yönetim kurulu kararı ile Makedonya - Trakya 

4. Sağlık Bölgesi’ne yapılan ambulans talebiyle 

ilgili yetkililerin, aradan 4 ay geçmesine rağmen 

hala sessizsiliğini koruduğuna işaret etti. İlhan 

AHMET, “Hastane yönetimi, Makedonya - Trakya 

4. Sağlık Bölgesi’ne yapılacak başvuru ile ‘KHY 

7200’ plakalı FIAT marka donanımlı ambulansın 

Gümülcine Sismanoglou Devlet Hastanesi’nden 

Rodop İli Kozlukebir Belediyesi’ne bağlı Hemetli 

Çok Fonksiyonlu Kliniği’ne tahsisi yönünde talep 

kararı almıştır. Bu doğrultuda yapılan başvurunun 

üzerinden 4 ay geçmesine rağmen konuyla ilgili 

herhangi bir gelişme yaşanmamıştır” diye belirtti.

“Hemetli bölgesi sağlık hizmetlerinde, bürokrasiye 

ve yetkililerin inisiyatifine terkedilemez!”

Soru önergesinde İlhan AHMET, Hemetli gibi 

merkezden uzak ve zorlu coğrafi koşullara sahip 

bir bölgedeki vatandaşların sağlık hizmetleri-

nin, bürokrasiye ve yetkililerin inisiyatifine terk 

edilemeyeciğinin altını çizdi. İlhan AHMET ilgili 

bakana, “Gümülcine Sismanoglou Devlet Hasta-

nesi yönetimi tarafından oybirliği ile alınan karar 

doğrultusunda Makedonya - Trakya 4. Sağlık 

Bölgesi’ne yapılan başvuru ile ‘KHY 7200’ plakalı 

FIAT marka donanımlı ambulansın  Gümülcine 

Sismanoglou Devlet Hastanesi’nden Rodop İli 

Kozlukebir Belediyesi’ne bağlı Hemetli Çok Fonk-

siyonlu Kliniği’ne tahsisi yönündeki talebi dikkate 

almayı düşünüyor musunuz?” diye sordu.   
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SORU ÖNERGESİ
  Protokol No: 7419/19-07-2017
         Atina, 19-7-2017
Sağlık Bakanı’nın dikkatine,
KONU: Yeni Gümülcine Hastanesi

Yeni Gümülcine Hastanesi

30 Ocak 2017 tarihinde Gümülcine hastanesini zi-

yareti sırasında ve yaptığınız bir dizi görüşmeden 

sonra şu açıklamalarda bulunmuştunuz:

“Gümülcine hastanesi köklü yeni bir yapılanma 

isteyen bir binadır. Gümülcine’nin yeni bir has-

taneye ihtiyacı vardır, çünkü varolan hastanenin 

altyapıları gerçekten çok çok eski ve hastane 

personeli işini yapmakta çok zorlanmaktadır. 

Başlatmış olduğumuz bir girişim var, bu da, yeni 

hastane inşaatını Avrupa Yatırım Bankası’ndan 

özel bir finans programına dahil etmektir, bu da 

tüm sağlık sisteminin altyapısının ve ekipmanla-

rının yenilenmesini sağlayacaktır. İyi bir yoldayız, 

Gümülcine hastanesi şuanda kesin bir öncelik 

teşkil etmektedir. Şunu belirtmek gerekir, bu 

finans programı yeni altyapı oluşumunu finanse 

etmiyor, fakat sunmuş olduğumuz gerekçelerle 

inanıyoruz ki, Gümülcine hastanesi için bir özel 

istisna yapılması konusunda ilgilileri ikna ettik. 

Ulusal Sağlık Sisteminin kalkınması ve altyapıla-

rın donanımı için stratejik bir plan sunmuş bulunu-

yoruz, çünkü artık bu şart oldu. Son onaylamaları 

bekliyoruz, ve devamında hastane yönetimi ile, 

bölge yerel yöteniticileri ve Bölge Sağlık Kurulu 

ile işbirliği içinde gerekli müdahalelerde buluna-

cağız ki, yılların talebi olan bu proje yavaş yavaş 

ama sürdürülebilir bir şekilde garantili adımlarla 

ilerlesin. Gerçekten artık bunu sağlamak zorunda 

olduğumuzu düşünüyorum.

Yeni Gümülcine hastanesi için plan sunuldu bile, 

Avrupa Yatırım Bankası’ndan yetkili bilir kişiler de 

geldiler, fakat zamanlama açısından, süreci hız-

landırmak için gerekli girişimler yapılmalı ki, 2017 

yılının ilk yarısında olumlu bir sonuç alınsın.”

Yukarıda bu belirtilenlerden sonra ve Haziran 

ayında Yeni Gümülcine Hastanesi ile ilgili olumlu 

bir sonuç alınacağını bildirmiş olduğunuzdan,

Sorulur:

Rodop halkının büyük rüyası olan ve  yıllarca 

özlemini çektiği bu modern yeni hastanenin prog-

rama girmesi, finanse edilmesi, ihale ve hayata 

geçirilme işlemleri ne zaman başlayacak?

 Soruyu yönelten

İlhan Ahmet, Rodop İli Milletvekili 
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme

KONU: Yeni Gümülcine Hastanesi
                                                                             Gümülcine, 16-8-2016
İLHAN AHMET : “Yeni Gümülcine Hastanesi’ davasının başarısızlıkla 
sonuçlanmış olması tamamen yerel politikacıların sorumluluğudur”.

İLHAN AHMET : “Yeni Gümülcine Hastanesi’ davasının 
başarısızlıkla sonuçlanmış olması tamamen yerel 

politikacıların sorumluluğudur”.

Yeni hastane müdürü Yorgos Filipidis ile görüşme.

Rodop milletvekili İlhan AHMET, Gümülcine Has-

tanesi’ nin yeni müdürü Yorgos Filipidis

ile görüştü. Yeni müdür, yeni görevleri hakkında 

bilgi alışverişinde bulunmak üzere

milletvekili ile bir görüşme isteğinde bulunmuştu.

Milletvekili İlhan Ahmet, yeni Gümülcine Hastane-

si müdürüne, Rodop ilindeki vatandaşlara

kaliteli bir sağlık hizmeti sunulması için, gösterile-

cek her tür çabada yardıma hazır

olduğunu vurguladı. Ayrıca, “can çekişen” bu has-

tanedeki doktor, hemşire ve paramedikal

personel açıklarının giderilmesi için, gereken her 

tür baskıyı, SİRİZA – ANEL  hükümetine

uygulayacağını dile getirdi.
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Rodop milletvekili İlhan AHMET, Gümülcine Has-

tanesi çalışanları derneği ile sürekli

iletişimde olduğunu da, yeni müdür Filipidis’e 

bildirdi ve müdürü,  hastanenin gerçek

durumunu ve ihtiyaçlarını merkezi hükümete ve 

ilgili bakanlığa, partizan düşüncelerden uzak

bir tavırla, sadece gerçekleri yansıtarak  bildirme-

si için teşvik etti.

Milletvekili, tüm olumsuz şartlara rağmen Gümül-

cine’ye yeni hastane yapımı için gösterilen

çabaların terk edilmemesi gerektiğini vurguladı ve 

“Yeni Gümülcine Hastanesi” projesinin

başarısızlıkla sonuçlanmasının sorumlularının 

tamamen Rodop ili siyasi liderleri olduğuna

dikkat çekti.

Diğer taraftan da, yeni tayin edilen hastane mü-

dürü Yorgos Filipidis’in de, Rodop ilinde

120.000 vatandaşa hizmet eden ve devamlı bir 

şekilde 24 saat nöbette olan hastanenin 70’ i

bulan personel açığına bir çare bulmak zorunda 

olduğu vurgulandı.

Ayrıca, yeni müdür de, umudunun hastaneyi per-

sonel bakımından güçlendirerek, doktor ve

hemşire personel boşluklarını gidermek ve hem 

çalışanların çalışma koşullarını iyileştirmek

hem de hastalara sunulan hizmetleri iyileştirmek 

olduğunu vurguladı.

Sayın Filipidis, hastanenin binalarıyla ilgili de, bu 

noktada eksiklikleri gidermek için, ESPA

Avrupa destek proramlarından faydalanılabilece-

ğini dile getirdi.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme
KONU: Gümülcine Hastanesi
                                                                                              Gümülcine, 22-02-2016
Hükümet, Gümülcine Hastanesi’ni kaderine terk etti!

Hükümet, Gümülcine Hastanesi’ni kaderine terk etti!

İlhan AHMET, milletvekili olduğu Rodop İli’nde 

sağlık sistemi adeta kan ağlayan Gümülcine’deki 

Sismanoglou Devlet Hastanesi’ni ziyaret etti.

Hastane yönetimi ve Hastane Çalışanları Derneği 

yetkilileriyle görüşen milletvekili, SyrizAnel 

hükümetinin Gümülcine Devlet Hastane-

si’ni adeta kaderine terk ettiğini dile getirdi. 

Milletvekili, hastanenin bakım onarım, tıbbi 

malzeme ve sağlık personeli ihtiyacını gör-

mezden gelen hükümetin, halkın sağlığıyla 

oynamaya devam ettiğini söyledi.

Hastane yönetimi adına Mavromatidis ile 

Saharidis’in yanı sıra hastane çalışanları 

temsilcileriyle de görüşen İlhan AHMET, 

ziyaretin ardından yaptığı açıklamada, yoğun ba-

kım ünitesi personeli alımlarındaki son icraatıyla 

SyrizAnel hükümetinin, Gümülcine Hastanesi’ne 

ve bölge insanına yaptığı haksızlıklara bir yenisini 

eklediğini belirtti.

“70 sağlık personeli açığı olan Gümülcine Hasta-

nesi’ne sadece 1 doktor alımı YETERLİ bulundu!”

Ülke genelinde, hastanelerin yoğun bakım ünite-

lerindeki ihtiyacı karşılamak için 2 yıl sözleşmeli 

400 sağlık personeli alımında, Gümülcine Hasta-

nesi’ndeki personel açığının dikkate alınmadığını 

ifade eden milletvekili açıklamasında; 

“Hastalıkları Önleme ve Mücadele Merkezi (KE-

ELPNO) tarafından yayınlanan sağlık personeli 

alım ilanına göre, Dedeağaç Hastanesi’ne 21, 

Kavala Hastanesi’ne 6, Drama Hastanesi’ne 4 ve 
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İskeçe Hastanesi’ne 4 sağlık personeli alınacağı 

açıklandı. 

Yine bu ilana göre, Dedeağaç Hastanesi’ne 5 

doktor ile 8 hemşire,Kavala Hastanesi’ne 2 doktor 

ile 2 hemşire, İskeçe Hastanesi’ne 1 doktor ile 

3 hemşire alınması öngörülürken, Gümülcine 

Hastanesi’ne sadece ve sadece 1 doktor alınması 

yeterli görüldü. 

Bölgemizde, 120 bin vatandaşa hizmet vermekle 

yükümlü merkezi tek hastane olan ve halihazırda 

70 sağlık personeli açığı bulunan Sismanoglou’na 

bahse konu ilan ile gerekli olan iyileştirme yapı-

lacağına, vatandaşla ve yöneticilerle dalga geçer 

gibi sadece 1 doktor alımı uygun görüldü” dedi.

“Zaten personel yetersizliği olan Gümülcine Has-

tanesi’nde mevcut personel de çevre birimlere 

transfer ediliyor”

Sağlık Bakanı Kourouplis’ in 2015’in Eylül ayında 

bölgeye yaptığı ziyaret esnasında Gümülcine 

Hastanesi’yle ilgili verdiği sözleri de hatırlatan 

milletvekili, “Sağlık Bakanı’nın sözlerinin aksine, 

zaten kadro yetersizliği nedeniyle hizmet veremez 

duruma gelen Gümücine Hastanesi’nden 7 per-

sonel daha Doğu Makedonya - Trakya bölgesin-

deki başka kurumlara transfer edildi. Tüm bunlar 

olurken Syriza’nın bölgemizdeki sağlıkçı vekilleri 

neredeler, bu durumdan haberdar mı değiller yok-

sa halk sağlığını ilgilendiren bu konuyu uğraşma-

ya değer mi görmüyorlar?” diye sordu. 

“İktidarın bölgedeki sağlıkçı milletvekilleri, halkın 

sağlık hakkını aramakta acziyet içindeler”

SyrizAnel hükümetinin bölge insanına reva 

gördüğü bu durumda, bölge temsilcilerinin oyunu 

aldıkları vatandaşların hakkını aramaktan aciz 

bir tavır sergilediklerini vurgulayan İlhan AHMET, 

sağlık çalışanlarının taleplerine kulaklarını tıkayan 

iktidarın aksine kendisinin konuyu meclis günde-

mine taşıyacağını belirtti. 

Sağlık çalışanlarının haklı taleplerinin takipçisi 

olacağını söyleyen İlhan AHMET,  “Çalışan-

lar soruyorlar, bu personel seçimi hangi sağlık 

haritasına göre yapıldı? Bu seçimler nasıl bir 

amaca hizmet etmektedir? Seçimler belirlenirken 

kime soruldu ve kimler bu kararları aldı? Daha 

ne zamana kadar Gümülcine Hastanesi komşu 

hastanelere personel takviyesi yapmaya devam 

edecek? Görevden alınıp başka birime gönderilen 

personelin yerinin doldurulacağına dair verilen 

söz ne oldu? Bundan sonraki sağlık personeli 

alımından Gümülcine Devlet Hastanesi faydala-

nabilecek mi? Evet çalışanlar soruyor, sorguluyor 

ancak iktidardaki muhatapları kulaklarını tıkıyor. 

Hem bölge insanı olarak hem de muhalefet 

temsilcisi olarak bu konuda kayıtsız kalmam söz 

konusu olamaz” dedi.

“Hükümet, bölgemizle ilgili vurdum duymaz tav-

rından vazgeçmeli”

Hizmet veremez duruma gelen Gümülcine Devlet 

Hastanesi’nin personel eksikliğiyle ilgili önümüz-

deki günlerde bir soru önergesi sunacağını açık-

layan milletvekili, “Bölgedeki iktidar milletvekille-

rinin yetkililerle sözde yaptıkları görüşmeler ve 

bu görüşmelerle ilgili verdikleri kaçamak cevaplar 

artık bir son bulmalı. Hükümet sağlık sistemindeki 

bu vurdum duymazlıktan, bölge insanı için geri 

dönüşü olmayan ölümcül sonuçlar doğurmadan 

bir an önce vazgeçmelidir” dedi. 

Rodop Milletvekili İlhan AHMET açıklamasında, 

halk sağlığı açısından daha kötü günler yaşanma-

ması için, verilen her mücadelenin ve gösterilen 

her çabanın yanında ve destekcisi olacağının da 

bir kez daha altını çizdi.
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SORU ÖNERGESİ
                                                                          Protokol No: 7493 / 21-07-2017 
Atina, 21 -7- 2017
Sağlık Bakanı Andreas Ksanthos’un dikkatine,
KONU:   Avrupa’daki kızamık salgını ile ilgili Dünya Sağlık Örgütü’nün uyarıları-
na rağmen, Sağlık Bakanlığı hareketsiz kalmaya devam ediyor.

Avrupa’daki kızamık salgını

Güvenli, sonuç getiren ve ekonomik açıdan uy-

gun bir aşının hali hazırda bulunmasına rağmen, 

çocuk ölümlerine sebep olan başlıca hastalıklar-

dan biri de kızamıktır ve bu durum uluslararası 

tıp alanında derin endişe ve kaygı yaratmaktadır. 

Hatta, Dünya Sağlık Örgütü bu durumu  “kabul 

edilemez bir trajedi” olarak tanımlamakta ve  

Dünya Sağlık Örgütü’nün Avrupa’daki Bölge Mü-

dürü’ne göre “aşı yapılsaydı bu ölümler önlenebi-

lirdi.”

İtalya gibi komşu ülkeler, zorunlu aşılanmayı 

yasal çerçevede sertleştirmeye çalışırken, yapılan 

açıklamalara göre, Yunanistan Sağlık Bakanlığı, 

Dünya Sağlık Örgütü’nün uyarılarına rağmen, 

buna benzer bir girişimde bulunmuş değildir.

Aşılamadaki yasal çerçevenin sertleştirilmesiyle 

ilgili Yunanistan Pediatri Şirketi ve Atina Serbest 

Pediatri Uzmanları Birliği’nin göndermiş olduk-

ları öneri mektuplarına rağmen, halâ bir gelişme 

yaşanmamaktadır.

Eski yıllarda gerçekleştirilen toplu aşılamalardan 

dolayı bazı hastalıklar artık tarihe karıştığından,

Ölümcül hastalıkları önleme ve kamu sağlığını, 

özellikle de 

küçük çocuk-

ların sağlığını 

koruma Dev-

letin öncelik-

leri arasında 

olması 

gerektiğinden,

Bakan’a soruyoruz:

Çocukların aşılanması konusunda yasal çerçe-

venin daha verimli olması için ne tür girişimlerde 

bulunmayı planlıyorsunuz?

Ulusal Aşılama Programının güçlendirilmesi ve en 

yakın zamanda halkın bu konuda bilgilendirilmesi 

için hükümetin nasıl bir planı var?

Soruyu sunan milletvekilleri

Vasilis Kegkeroglou

Leonidas Grigorakos

İlhan Ahmet

Kostas Bargiotas

Evi Hristofilopoulou
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SORU ÖNERGESİ
 Protokol No.: 7886/04-08-2017

Sağlık Bakanı sayın Andreas Ksanthos’un dikkatine
KONU: Volos Devlet Hastanesi “AXILLOPOULEIO”nun donanımında ve işleyi-
şindeki ciddi ve büyük sorunlar.

Volos Devlet Hastanesi “AXILLOPOULEIO”nun 
donanımında ve işleyişindeki ciddi ve büyük sorunlar.

Volos şehrinin sakinleri ve kurumları, Volos 

Devlet Hastanesi’nin her geçen gün daha da kötü 

duruma gelmesinden dolayı büyük bir huzur-

suzluk içindeler. Hastane, çalışanların özverili 

uğraşlarına rağmen maalesef bölgenin yoğun 

sağlık ihtiyaçlarını karşılayamamaktadır. Hastane 

hergün binlerce vatandaşa hizmet vermeye ve 

acil durumlara çözüm üretmeye çalışmaktadır.

Hastanenin bir çok bölümündeki doktor ve sağlık 

personeli eksikliğinden dolayı, bu bölümler 

düzgün çalışamamakta ve gereken hızlı ve acil 

hizmeti sunamamaktadırlar, böylece hastane 

çalışanları için de şartlar her geçen gün daha da 

kötüleşmektedir.

Aşağıdaki durumları detaylı olarak bilginize sunu-

yoruz:

• Gastrendoloji kliniği hastanenin günlük 

hizmet programında yer alamamaktadır, çünkü 

üç yıldır zaten daimi kadrolu doktoru bulunma-

yan bölüm, sadece bir yardımcı hekimle hizmet 

vermeye çalışmaktadır.

• Pediyatri kliniğinde sadece bir tane daimi 

kadrolu hekim bulunmaktadır ve kliniğin düzgün 

çalışabilmesi için  Lamia gibi çevre bölgelerden 

doktorlar da gelmektedir.

• Kulak – Burun – Boğaz kliniği de büyük 

bir sorunla karşı karşıyadır, çünkü daimi kadrolu 

doktoru bulunmadığından her gün hizmet suna-

mamaktadır.

• Oftalmoloji kliniği de bir daimi kadrolu 

hekimi ile hergün hizmet verememektedir.

• Psikiatri kliniği, altı hekim ile donanımlı ol-

ması planlanmış olmasına rağmen, sadece klinik 

müdürü ile hizmet sunmaktadır.

• B Patoloji kliniği de, personel eksikliği 

olan bir kliniktir ve hatta klinik yönetiminin sun-
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duğu bildiri ve evraklardan da görüldüğü üzere, 

kliniğin çok ciddi bina ve altyapı sorunları bulun-

maktadır, bunlar da kliniğin işleyişini çok ciddi 

şekilde zorlaştırmaktadır.

Ayrıca, yıl sonunda uzman hekim eksikliğinden 

dolayı sorun-

lar daha da 

artacaktır, bu 

durum da, 

Ortopedi ve 

Kadın Doğum 

kliniklerinin 

hizmetini ol-

dukça zorlaştı-

racaktır.

Ek olarak, 

hastaneye 

finans sağlanamadığından kemoterapiler de 

durdurulmuştu, bu da tabi ki yerel toplumu olduk-

ça huzursuz etmişti ve kanser hastaları gerekli 

ilaç tedavilerini yapamadıklarından dolayı konu 

Belediye Meclisinin gündemine getirilmişti. Bütün 

bunların yanısıra, hastanede Manyetik Tomografi 

(MR) bulunmaması da, Volos hastanesini Thes-

salia bölgesinde bu eksiklikliği olan tek hastane 

yapmaktadır, bu durumdan dolayı da, Volos’ta 

yaşayan vatandaşlar, manyetik tomografi yaptır-

mak için özel merkezlere gitmek zorunda kalmak-

tadırlar.

Son olarak bilginize şunu da sunuyoruz: Her 

geçen gün daha çok hastane çalışanı ve hekim 

hastane yönetiminin takip ettiği yönetim politikası 

hakkında şikayetlerde ve hastanenin değer kay-

betmesi ile ilgili suç duyurusunda bulunmaktadır.   

İlgili Bakana soruyoruz:

- Volos Hastanesi’nin doktor ve sağlık per-

soneli ile donatılması için ve hastanenin düzgün 

işleyişini sağlamak için ne gibi girişimlerde bulun-

mayı planlıyorsunuz?

- EOPPY, Sağlık için ödenen katkılardan, 

Volos Hastanesi için ne kadar bir miktar ayırmış-

tır?

- Volos Hastanesi’ne Manyetik Tomografi 

(MR) alınması için ne gibi girişimlerde bulunacak-

sınız? 

Soruyu sunan milletvekilleri

Vasilis Kegkeroglou

İlhan Ahmet

Leonidas Grigorakos

Andreas Loverdos

Kostas Bargiotis

Evi Hristofilopoulou
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SORU ÖNERGESİ
                                                                               
                                                                                Protokol no: 309/15-10-2015
A)TARIM KALKINMA VE GIDA BAKANI  VE  B) MALİYE BAKANI
KONU: KUZEY YUNANİSTAN’DA NODÜLER DERMATİTİS KISITLAMA 
PROĞRAMI BAŞARISIZLIĞI                                                                                       

KUZEY YUNANİSTAN’DA NODÜLER DERMATİTİS 
KISITLAMA PROĞRAMI BAŞARISIZLIĞI                                                                                       

Doğu Makedonya ve Trakya’dan sonra büyük 

baş hayvanlardaki  nodüler dermatitis hastalığı 

Orta Yunanistan’da da baş göstermiştir. Özellikle, 

Halkidiki Tarım Ekonomisi ve Hayvancılık Müdür-

lüğü 13-10-2015 tarihli duyurusuyla Sithonia ve 

Aristoteli belediyelerinde bulunan iki yetiştirme 

biriminde biri kesinleşmiş ve diğeri şüpheli olmak 

üzere iki adet nodüler dermatitis vakasına rastlan-

dığını bildirmektedir.

Büyük baş hayvanlardaki nodüler dermatitis 

(LSD) hastalığı bulaşıcı bir hastalık olup, Avru-

pa’da yeni görülmektedir, insanlara değil uçan 

haşaratlar vasıtasıyla yalnızca hayvanlara bulaş-

maktadır ve tedavisi mümkün değildir. Bir hayvan 

hastalandığında, tek çaresi sürüde bulunan tüm 

hayvanları yok etmekle mümkündür. 

Hastalığın hızlı bir şekilde yayılması, milli ve 

bölgesel ekonominin kötü gitmesiyle ve zaten son 

senelerde yaşanan mavi dil ve çiçek hastalığııyla 

da Kuzey Yunanistan’daki hayvansal sermayede 

feci sonuçlar doğurmuş olması, devletin gerekli 

tüm önlemlerin alınmasındaki başarısızlığını gös-

termektedir . Gün yüzüne çıkan resmi olmayan 

belgelere göre halihazırda Trakya ve Doğu Make-

donya bölgesinde 4500 hayvan telef edilmiştir. 

Hastalığın yayılmasındaki asıl faktör, numunelerin 

yalnızca Atina’da bulunan laboratuvara yollanma-

sı gerektiğinden dolayı, ki bu da 3-4 gün demektir 
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ve salgın hastalıklarda çok büyük bir zamandır, 

hastalık tanısında yaşanan geçikme olmuştur.

Kumçiftliği (Orestiada)’da 7 sene önce Avrupa 

İnterreg proğramıyle kurulan Sınırötesi Ekzotik 

Hastalıklar Veteriner Merkezi, Kuzey Yunanistan 

bölgesi için bu tür kontrolleri anında yapabilme 

olasılığı bulunmasına rağmen, ( laborant eksikli-

ği, yetersiz veteriner kadrosu ve gerekli bilimsel 

personel yetersizliğinden dolayı) tam kapasite 

çalışmamaktadır. 

Trakya ve Makedon-

ya’daki veteriner mü-

dürlüklerinde de kadro 

yetersizliği vardır. 

Öyleki, 2015 yılında 

yapılan acil veteriner 

atamalarında, prob-

lemin Türkiye’de baş 

gösterdiğini ve ülkemiz 

sınırlarına dayandığını 

bilmesine rağmen, Ta-

rım Kalkınma ve Gıda 

Bakanlığı bir kişiyi 

dahi Trakya bölgesine 

atamamıştır.      

Şu ana kadar yayınlanan bilgiler ışığında, Doğu 

Makedonya ve Trakya Eyaleti’nde aşılamalar baş-

lamış olup bugüne kadar çiftçiler kendi ödenek-

leriyle, ülkemizdeki sermaye kontrolleri (capital 

controls) nedeniyle bakanlığın merkezi şubesin-

den değil de, 15 gün gecikmeyle Bulgaristan’dan 

8500 aşı temin etmişlerdir. 

Orta Makedonya’daki aşılanmalara gelince, Halki-

diki bölgesine öncelik verilmek üzere ilgili bakan-

lıklardan talimatlar beklenmektedir. 

Bununla birlikte, hayvan yetiştiricilerinin de 

zararlarının karşılanması önemli bir konudur. 

Yukarıda da belirtildiği gibi, kesinleşmiş vaka 

bulunması durumunda tüm sürünün telef edil-

mesi gerekmektedir. Bu durum da yetiştiricileri 

sıfır gelirle karşı karşıya bırakmaktadır. Ancak, 

ilgili 2725/81140/21-07-2015 sayı ve tarihli ortak 

bakanlar kararı yalnızca düşük piyasa değeri olan 

ve yaşına göre hayatta bulunan hayvanlara taz-

minat ödemelerini öngörmekte, üretilen türevleri 

ve hamilelik durumunu kapsam dışı bırakmak-

tadır. Bu arada, tazminat ödemelerinde büyük 

gecikmeler yaşanmakta ve bu dönemde başka 

hiç bir geliri olmayan hayvan bakıcıları yardım-

sız bırakılmaktadır. Örnek olarak, 2014 yılındaki 

çiçek hastalığı için hiç bir tazmimat ödenmemiştir. 

Son olarak, ilgili aşı canlı aşı olduğu için, Avrupa 

Birliği’nin ileride yapacağı değerlendirme karşı-

sında hayvan yetiştiricilerinin, et tüketimi, üretilen 

türevler (süt, yoğurt) konusunda olası önlemler 

uygulanması yönünde yoğun kaygıları bulunmak-

tadır. 

Potami Partisi için hayvan yetiştiriciliği ve geniş 
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kapsamda birincil sektör Yunanistan ekonomisinin 

gelişmesinde en önemli ayağı oluşturmaktadır. 

Devlet, son senelerde görülen artışlar karşısında 

hayvan hastalıklarını önleme konusunda milli bir 

strateji uygulayarak ülkenin hayvansal serma-

yesini korumak için gerekli tüm önlemleri almak 

zorundadır.

Yukarıdakileri müteakiben, sorulur, 

1-Hastalığı kısıtlama açısından Orta Makedon-

ya’da aşılamaların hemen başlaması için ne gibi 

eylemlerde bulunmayı düşünüyorsunuz? 

2- Zarar gören hayvan yetiştiricilerine tazminat 

ödenmesi konusunda ilgili ortak bakanlar kara-

rında değişikliklere gitmeyi düşünüyormusunuz? 

Yukarıdaki kayıplar için tazminatlar ne zaman 

ödenecektir ve aşı alımları ne zaman olacaktır? 

Tazminatların ödenmesine kadar hayvan yetiştiri-

cileri için yardım önlemleri almayı düşünüyormu-

sunuz? 

3- Hastalığın kısıtlanmasındaki başarısızlık üze-

rine ilgili proğramda değişiklikler yapmayı düşü-

nüyormusunuz? Ülkemizle aynı durumda olan 

(Kıbrıs) veya bu olayı başarıyla sonuçlandırmış 

olan (İsrail) başka ülkelerle sıkı işbirliğine gitmeyi 

düşünüyormusunuz? 

4- İlgili Avrupa Birliği kurumlarına, hastalığın ida-

resi, Avrupa Birliği yardımlarının sağlanması ve 

mali konsolidasyon proğramı gereği vateriner mü-

dürlüklerine istisnai yardım yapılması açısından 

hangi eylem ve girişimlerde bulundunuz? Avrupa 

Birliği’nin ileride bölgede yapacağı değerlendirme 

sonucu karşı önlemler uygulaması halinde bakan-

lığın sunacağı karşıt tezler varmıdır? 

5- Evros ve komşu Türkiye sınırına 

öncelik verilmek üzere ve Sınırötesi 

Ekzotik Hastalıklar Veteriner Merkezi’nin 

tam kapasite çalışması için ilgili vateri-

ner müdürlüklerine kadrolu eleman ve  

malzeme takviyesi yapmayı düşünüyor-

musunuz? 

6- Ülkenin hayvansal sermayesinin ko-

runması için, hayvan hastalıklarının ön-

lenmesi ve idare edilebilmesi açısından 

milli bir strateji geliştirilmesi yönünde ne 

gibi eylemlerde bulunmayı düşünüyor-

sunuz?   

  

Soruyu soran milletvekilleri, 

Rodop milletvekili İlhan Ahmet

Selanik B’ Bölge milletvekili Katerina Marku
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ  Atina, 17-11-2015- 12:58

EKONOMİ BAKANLIĞI                Prot. No. : ΑΤΚΕ 1148449 ΕΞ 2015 62

BAĞIMSIZ MECLİS 

BAKAN BÜROSU    Yunan Parlamentosu’na

      Meclis Denetimi Müdürlüğü’ ne

      Soru Önergeleri Bölümü’ ne

Adres: Leoxarous 2

P.K.: 105 62 ATİNA

Bilgi için: M. Liakopoulou   BİLDİRİ:  1. Tarımsal Kalkınma 

Telefon: 2103234735          ve Gıda Bakanlığı

FAKS: 210.3235135          Axarnon 2

        2. Milletvekilleri 

            K. Markou, I. Ahmet

        (Yunan Parlamentosu)

KONU:  309/15-10-2015 protokol numaralı soru önergesi
Milletvekilleri İ. Ahmet’in ve K. Markou’nun birlikte sunmuş olduğu 309/15-10-
2015 protokol numaralı soru önergesi ile ilgili olarak, aşağıdakileri bilginize 
sunuyoruz:

Nodüler Dermatitis hastalığı konusunda 
Ekonomi Bakanlığı cevap verdi

Ekonomi Bakanı’nın 2/63558/16-10-2015 sayılı 

kararı ile, Tarımsal Kalkınma ve Gıda Bakanlı-

ğı’nın talebi üzerine, nodüler dermatitis salgının-

dan dolayı öldürülen hayvanlar için hayvan be-

sicilerine tazminat ödenmesiyle ilgili ek bir  ortak 

bakanlık kararının çıkması ve bu ödeneklerin eşit 

bir şekilde yapılması için, ilgili program bütçesinin 

5323 no.lu Gider Kod Numarasından (KAE), 5329 

no.lu Gider Kod Numarasına (KAE)  3.000.000 

Avroluk bir miktar aktarılmıştır. Yukarıdaki soru 

öenergesinde belirtilen diğer konuları cevaplama 

yetkisi Tarımsal Kalkınma ve Gıda Bakanlığı’na 

aittir.

 EKONOMİ BAKAN YARDIMCISI   

G. XOULIARAKIS     

 

(Mühür – İmza)

Aslına Uygundur

Sekreterlik ve Arşin Bağımsız Bürosu Şefi

ALEXANDROS KALAGAS
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                                                                                                                       02-03-2016
                                         Basın Bülteni - Bakanlık Cevabı

KONU : Nodüler Ekzantemi Mağduru Hayvan Besicilerinin Zarar Tazmini Hak-
kında Nodüler ekzantemi mağduru hayvan besicilerine zarar tazmini için 3 
Milyon Euroluk kaynak 

Milletvekili İlhan Ahmet’in girişimleri sonuç verdi
Nodüler ekzantemi mağduru hayvan besicilerine  

3 milyon  euroluk kaynak ayrıldı

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Doğu Make-

donya - Trakya Bölgesi’nde büyükbaş hayvanlar-

da görünen nodüler ekzantemi (LSD) hastalığına 

ve yol açtığı ekonomik zararlara acil müdahale 

çağrısıyla Tarımsal Kalkınma ve Gıda Bakanlığı 

ile Maliye Bakanlığı’na yatırdığı soru önergesine 

Maliye Bakanlığı’ndan yanıt geldi.

Maliye Bakanlığı’nın cevabında, Tarımsal Kalkın-

ma ve Gıda Bakanlığı’nın talebi üzerine, nodüler 

ekzantemi (LSD) hastalığı yüzünden itlaf edilen 

büyükbaş hayvanların, hayvan besicilerinde 

yol açtığı ekonomik zararın tazmini için Maliye 

Bakanlığı’ndan 3.000.000 Euroluk bir kaynak 

aktarıldığı belirtildi.

Milletvekili İlhan AHMET, Milletvekili Katerina 

Marku ile birlikte hazırladığı soru önergesinde, 

tüm Kuzey Yunanistan’ı etkisi altına alan bulaşıcı 

nodüler ekzantemi (LSD) hastalığı yüzünden itlaf 

edilen binlerce büyükbaş hayvanın, daha öncede 

mavi dil ve çiçek hastalıkları yüzünden de kayba 

uğrayan yüzlerce besicide yol açtığı ekonomik 

mağduriyete dikkati çekmişti. Milletvekilleri ilgili 

bakanlıkları, hayvan yetiştiricilerinin zararlarının 

tazmini konusunda harekete geçmeye ve acil 

yardım önlemleri almaya çağırmıştı. 

Öte yandan önergede yer alan, hastalığın yayıl-

masını engellemek için gerekli aşılama çalışma-

sının başlatılıp başlatılmayacağına, hastalığın 

yayılmasını önlemede Yunanistan’ın izlediği 

programdaki başarısızlık ortada iken bu hasta-

lıkla mücadele eden Kıbrıs ve mücadelede etkin 

sonuçlar elde eden İsrail gibi ülkelerle işbirliğine 

gidilip gidilmeyeceğine, mağdurlara Avrupa Birli-

ği’nden yardım sağlanması için girişimde bulunu-

lup bulunulmadığına, Doğu Makedonya - Trakya 

Bölgesi’nde Kumçiftliği’nde (Orestiada) hizmet 

veremez durumdaki Sınırötesi Egzotik Hastalıklar 

Veteriner Merkezi’nin personel ve materyal eksik-

liğinin giderilip giderilmeyeceğine yönelik sorulara 

ise ilgili bakanlıklardan hala cevap gelmemiştir.
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İLHAN AHMET

Rodop İli Milletvekili

 DEMOKRATİK İTTİFAK – DEĞİŞİM HAREKETİ   

       

                                                   BASIN DUYURUSU                                 04-09-2018

 ‘Eve Yardım Programı’ (Βοήθεια Στο Σπίτι) 
tekrar meclis gündemine taşındı

Aralarında Rodop ili milletvekili İlhan Ahmet’in de 

bulunduğu Demokratik İttifak Meclis Grubundaki 

7 milletvekili,  ‘Eve Yardım Programı’ nı (Βοήθεια 

Στο Σπίτι) tekrar meclis gündemine taşıdı. Bu 

defa meclise sundukları soru önergesi ile, Yerel  

Yönetimlere bağlı olan ‘Eve Yardım Programı’ 

(Βοήθεια Στο Σπίτι)  ve ‘Yaşlılar için Günlük 

Bakım Merkezleri’ (Κέντρα Ημερήσιας Φροντίδας 

Ηληκιωμένων) gibi sosyal dayanışma ve koruma 

programlarının doğru bir şekilde çalışıp engellile-

re ve yaşlılara düzenli bakım sağlayabilmesi için 

geliştirilmelerini ve kurumsal yapılarının korunma-

sını talep ettiler. 

Ulusal Sosyal Bakım Sistemi çerçevesinde ilk 

başta PASOK tarafından başlatılan ve 20 yıldır 

devam eden ‘Eve Yardım Programı’ (Βοήθεια 

Στο Σπίτι) ve 16 yıldır devam eden ‘Yaşlılar için 
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Günlük Bakım Merkezleri’nin (Κέντρα Ημερήσιας 

Φροντίδας Ηληκιωμένων) sunmuş oldukları 

verimli hizmeti göz önünde bulundurarak, De-

mokratik İttifak ve Değişim Hareketi bir girişimde 

bulunarak ve bu sosyal bakım programlarının 

düzenli çalışmaları adına, Belediyelerin sosyal 

hizmetlerine dahil edilmeleriyle ilgili Meclise bir 

öneri paketi sunmaktadır.

Sunulan öneriler aşağıdaki konuları içermektedir: 

‘Eve Yardım Programı’ (Βοήθεια Στο Σπίτι)) 

ve ‘Yaşlılar için Günlük Bakım Merkezleri’ nin 

(Κέντρα Ημερήσιας Φροντίδας Ηληκιωμένων), 

belediye başına tek bir koordinasyon merkezi 

olmak üzere, Belediyelerin sosyal hizmetlerine 

dahil edilmeleri.

ASEP ile göreve alınan ve değerlendirmeden 

geçmiş olan bu programlardaki tüm çalışanlara 

daimi memur iş sözleşmesi sağlanması.

Programlarda kullanılan arabaların takım olarak 

tümünün yenilenmesi.

Bakıma muhtaç insanlarımızın tam destek ala-

bilmesi için, gerekli olan teknolojik ekipmanların 

temin edilmesi.

4199/13 sayılı Kanun ile başlatılan ‘evde teda-

vi’nin  ve ‘Eve Yardım Programı’’ nın (Βοήθεια Στο 

Σπίτι) tam olarak hizmet verebilmesi için, insan 

kaynağının (personelin) gerekli uzmanlıklarla 

tamamlanması.

Bakıma muhtaç insanlarımızın programa dahil 

edimesi için gerekli kriterlerin yeniden düzenlen-

mesi.

Sunulan hizmetlerin iyileştirilmesi için, Bakanlıkta 

‘Eve Yardım Programı (Βοήθεια Στο Σπίτι) ile ilgili, 

modern değerlendirme sistemine sahip olacak bir 

idare biriminin kurulması.

Tamalayıcı hizmetler sunmak üzere, nitelikli gö-

nüllülerin kullanılması.

‘Eve Yardım Programı (Βοήθεια Στο Σπίτι) ile 

‘Yaşlılar için Günlük Bakım Merkezleri’ (Κέντρα 

Ημερήσιας Φροντίδας Ηληκιωμένων) arasında 

işlevsel bir bağ kurulması.

Ayrıca, hatırlatmak isteriz ki, programlarda çalı-

şanların ödenekleri ve işçi hakları ile ilgili olan ilk 

soru önergemizin yanı sıra, son birkaç ay içerisin-

de bu konuyla ilgili sunmuş olduğumuz bu ikinci 

soru önergesidir. 
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YUNANİSTAN CUMHURİYETİ   

SAĞLIK BAKANLIĞI    ACİL

YASAMA GİRİŞİMİ, 

MECLİS DENETİMİ VE     Atina, 28/3/2019

KODLAMA BÖLÜMÜ        

                                                                                                                                                                                                                                      

       Prot. No. 8107

       İlgi: 13944, 16042

       

       YUNAN PARLAMENTOSU’na   

  

       Meclis Denetimi Müdürlüğü’ne

       Soru Önergeleri Bölümü’ne

Adres :  Αristotelous 17 

P.K. - Şehir: 101 87 Atina

   

Telefon:  213 2161428      

FAX:   2132161931

E-mail: tke@moh.gov.gr 

Özel yetenekleri bulunan çocukların “özel terapileri” ile i

lgili soru önergelerine Bakanlık cevap verdi

 

KONU:  Milletvekilleri Soru Önergelerine CEVAP

Milletvekilleri İlhan Ahmet, Aristidis Fokas ve Nikolaos Nikolopoulos’un 
5115/24.1.2019, 5765/18.2.2019, 6012/25.2.2019 sayılı, özel yetenekleri bulunan 
çocukların Özel Terapileri ile ilgili soru önergelerine dair şunları bildiriyoruz:
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Ortak Sağlık Hizmetleri Kanunu’na göre, Ulusal 

Sağlık Hizmetleri Kurumu EOPPY tarafından her 

tedavi seansı için, yani logoterapiler, ergoterapiler 

ve psikoterapiler için ödenen yardımın miktarı, 

4461/28-3-2017 (ΦΕΚ 38 Α’) sayılı Kanun’un 108. 

Maddesinin 2. paragrafı ile belirlenmektedir.

ΕΑΛΕ/Γ.Π. 80157 protokol sayılı Bakanlık Kara-

rı’nın 45. maddesine göre, ‘ΕΑΛΕ/Γ.Π. 46846/19-

06-2018 (ΦΕΚ 2315 Β΄) protokol sayılı ve Ulusal 

Sağlık Hizmetleri Kurumu EOPPY’nin Ortak 

Sağlık Hizmetleri Kanunu içerikli ortak bakanlık 

kararının değiştirilmesi ve yenilenmesinde ço-

cuklar ve ergenler için özel terapiler olarak kabul 

edilen terapiler, Sağlık Bakanlığı ile bağlantılı 

çalışan özel terapi merkezlerinde sunulan terapi-

lerdir ve bunların ücretleri ya günlük tedavi olarak 

hesaplanır ve karşılanır yada Sağlık Bakanlığı ile 

anlaşması olan özel terapistler tarafından sunu-

lan tedaviler olup ücretleri seans olarak hesap-

lanır ve karşılanır. Eğer Ulusal Sağlık Hizmetleri 

Kurumu EOPPY ile bir anlaşma yoksa, Kurum, 

tedavi ücreti alma hakkına sahip olanların ücretle-

rini özel bir yönetmelik ile ödemektedir.

 Ayrıca, yukarıdaki yasamada belirtilenle-

re göre, özel terapi (çocuklardaki / ergenlerdeki 

logoterapi, ergoterapi, psikoterapi, fizyoterapi) 

ödemelerinde çok büyük bir kesinti yapılmamıştır, 

çünkü yeni Ortak Sağlık Hizmetleri Kanunu’na 

göre, daha önce olduğu gibi terapi seansı öde-

melerinde ücret kısıtlaması bulunmamaktadır, 

sadece rahatsızlığa göre terapi seansı sayıların-

da sınırlandırma vardır.

 Kurum, Sağlık Bakanlığı ile işbirliği yapa-

rak, Özel Terapileri ilgilendiren yeni Ortak Sağlık 

Hizmetleri Kanunu’nun 45. maddesinin uygulan-

masında, konulan Teşhisi, Hastalığın Ağırlığını ve 

genel olarak her hastanın uzman tarafından de-

ğerlendirilmesini dikkate alarak sigortalı hastanın 

ihtiyaçlarını karşılama yönünde hareket etmekte-

dir.

Cevap sayfaları:2

İliştirilmiş sayfalar:-

Toplam sayfa: 2

Başka bilgilerle ilgili de, soru önergesinin aynı 

şekilde sunulduğu Çalışma,Güvenlik ve Sosyal 

Dayanışma Bakanlığı yetkilidir.

BİLDİRİ: 

Sayın milletvekilleri İlhan Ahmet, Aristidis Fokas 

ve Nikolaos Nikolopoulos

BAKAN VEKİLİ

  

                                                                                                                

P. POLAKİS

Dahili Dağıtım

1. Bakanın Bürosu

2. Bakan Vekilinin Bürosu

3. Yasama Girişimi, Meclis Denetimi ve 

Kodlama Bölümü
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